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                                     SEIZOEN 2022 – 2023                     
 
                                                                                  
 
24-09-2022  D.C.S. – OBW ZEVENAAR 
   CD RECLAME - ZEVENAAR  
 
9-10-2022  D.C.S. – GROL GROENLO  
   LEX HENDRIKS GROENTE & FRUIT - ZEVENAAR  
 
30-10-2022  D.C.S. – V.V.G. ’25 GAANDEREN 

ARIЁS NATUURSTEEN – ZEVENAAR 
 
13-11-2022  D.C.S. – D.V.C. ’26  DIDAM 

REDDY KEUKENS – DOETINCHEM  
 
27-11-2022  D.C.S. – UNION  NIJMEGEN  

LOODGIETERSBEDRIJF VAN WELY – GROESSEN  
 
29-01-2023  D.C.S. – BEUNINGSE BOYS 
   HEILBRON MAKELAARDIJ ZEVENAAR 
    
12-02-2023  D.C.S. – SPERO ELST 

BRUNA JANSSEN – ZEVENAAR  
 
12-03-2023  D.C.S. – THEOLE TIEL 
   AUTOBEDRIJF BLOEMBERG - ZEVENAAR 
 
26-03-2023  D.C.S. – NEC NIJMEGEN  
   BUMĖ BOUW EN ONDERHOUD - WESTERVOORT 
 
16-04-2023  D.C.S.  - D.I.O. ’30 DRUTEN 

SNACKBAR ZONNEMAAT – ZEVENAAR 
 
30-04-2023  D.C.S. – S.D.O.U.C.  ULFT  

HYSCON ZUID-OOST GELDERLAND – ULFT  
    
14-05-2023              D.C.S – VARSSEVELD 
   CHARLES VAN DITSHUIZEN – ZEVENAAR 
 
 

 
 



COLOFON (versie mei 2023) 
 
Algemeen bestuur (AB) en Dagelijks bestuur (DB) 
René van Leeuwen Voorzitter voorzitter@svdcs.nl DB 
Mark Wassink Penningmeester penningmeester@svdcs.nl  DB 
Wim Lendering Secretaris secretaris@svdcs.nl DB 
Vacature Jeugd jeugd@svdcs.nl AB 
Theo Ouwens Technische Zaken tz@svdcs.nl AB 
Nils van der Landen Algemeen Lid  AB 
    
Jeugdbestuur  
Vacature Voorzitter   
Vacature Penningmeester   
Vacature Secretaresse   
Harry Jansen Hoofd Ondersteuning ondersteuning@svdcs.nl jeugd@svdcs.nl  
Vacature Hoofd Organisatie   
    
Jeugdcommissie Organisatie  
Guido Boerboom Coördinator JO15/JO17/JO19   
Vacature Coördinator JO13/JO14   
Vacature 
Frank Bruns 

Coördinator JO10/JO11/JO12 
Coördinator UKKEN/JO07/JO08/JO09 

  

    
Jeugdcommissie Ondersteuning  
Harry Jansen Wedstrijdsecretaris jeugd ondersteuning@svdcs.nl   
Albert Janssen Ondersteuning secretariaat   
Robbert Benen Planner trainingen/velden   
Yvonne Jansen Hoofd Materialen/Kleding materialen@svdcs.nl   
Henri Weijn Beheer ballen beheerballen@svdcs.nl   
    
Commissie Technische Zaken – tz@svdcs.nl Wedstrijdzaken 
Theo Ouwens Hoofd TZ Vacature Senioren 1, 2 en 3 
Ronnie Beverwijk TC Senioren Presteren Albert Janssen Overige Senioren 
Guido Boerboom TC Jeugd bovenbouw Harry Jansen Jeugd 
Fred Witjes TC Jeugd onderbouw Bennie te Kaat Beheer grasvelden 
  
Clubhuiscommissie – clubhuis@svdcs.nl  Sponsorcommissie – sponsoring@svdcs.nl 
Vacature Hoofd Clubhuiscommissie Bertyl Wissenburg Voorzitter 
Bianca Berens Coördinator Bardiensten Wim Goris Penningmeester 
Paul Weenink Coördinator Inkoop Vacature Secretaris 
Bart Vink Planner bardiensten Jan Willemsen Accountmanager 
Jarno Geurds Coördinator Activiteiten Leon van Zimmeren 

Youri Geurds 
Lid 
Lid 

    
G-voetbal – gvoetbal@svdcs.nl Sociëteit de Liemers – info@societeitdeliemers.nl  
Ronald den Heijer Coördinator G-afdeling Wim Bless Voorzitter 
  Gerrie Uffing Penningmeester 
DCS Post – dcspost@svdcs.nl Rob Janssen Secretaris 
Karel van Swaaij Redactie   
Ronnie Beverwijk Redactie / Lay -out Installaties en gebouw – gebouw@svdcs.nl   
Hans Jansen Verslaggever DCS1 Harry Sweers installaties@svdcs.nl  
    
Supportersvereniging – supporters@svdcs.nl Website – website@svdcs.nl / webmaster@svdcs.nl  
Johan Sluis Voorzitter Iris van Leeuwen Beheer Website 
    
Narrowcasting – narrowcasting@svdcs.nl  Fotografie LINVI - info@linvifotografie.com  
Johan Sluis Beheer Narrowcasting Lindi van Ingen  
    

Ledenadministratie – ledenadministratie@svdcs.nl  Contributiebedragen per kwartaal (miv 010722) 
Gerard Rabelink Ledenadministrateur Senioren                                                   € 61,60 
 Senioren (niet spelend lid)                          € 26,55 
Telefoonnummer Algemeen mailadres Kaderleden                                                € 20,50  
Clubhuis 06-82079421 info@svdcs.nl G-voetballers                                             € 25,00 
 35 plus                                                      € 32,30 
  Junioren                                                    € 40,25 
Correspondentieadres Bezoekadres Pupillen                                                     € 33,75 
Sv DCS 
Postbus 334 
6900 AH Zevenaar 

Sportpark Hengelder 
Hengelder 1 
6902 PA Zevenaar 

 

   
Op- of aanmerking over bezorging, inhoud of wijziging colofon en kopij sturen naar dcspost@svdcs.nl 
DCS Post verschijnt 4 maal per seizoen in een oplage van 800 exemplaren. 
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Zevenaar, Marktstraat 13-15, Tel. (0316) 34 59 36

SCHERPERE BLIKSCHERPERE BLIKSCHERPERE BLIKSCHERPERE BLIKSCHERPERE BLIKSCHERPERE BLIKSCHERPERE BLIKSCHERPERE BLIKSCHERPERE BLIKSCHERPERE BLIKSCHERPERE BLIKSCHERPERE BLIKSCHERPERE BLIKSCHERPERE BLIKSCHERPERE BLIK
VOOR EEN NOG

DAN DE SCHEIDSRECHTER

Al sinds 2012 levert JES DCS een mooie extra bijdrage aan het voetbalplezier bij DCS. Zo is door een bijdrage van JES DCS 
het pannaveld gerealiseerd, zijn er o.a. veiligheidshesjes, bidons, medailles, ballenpomp, roze/witte wedstrijdballen voor de 
dames en extra trainingsmaterialen zoals de aluminium goals en de snelheidsmeter aangeschaft. 
Verder zijn er diverse activiteiten voor de jeugd gesponsord zoals de (Mini) Spelinstuif en het DCS E kamp. JES DCS wil ook 
graag in 2022 - 2023 dat goede werk voortzetten, maar daar hebben wij uw ondersteuning bij nodig. 

Steun in 2023!

Dus bent u DCS lid, (groot-)ouder/verzorger, supporter, liefhebber of (klein-) zakelijke bezig en wilt u DCS ook graag op deze wijze 
steunen dan verwelkomen wij u graag als sponsor van JES DCS. Vanaf slechts € 50,- (ex BTW voor zakelijke sponsoren) per kalender-
jaar kan dat al. Na aanmelding bij JES DCS krijgt u een vermelding op ons prominent op het sportpark aanwezige sponsorbord en 
ontvangt u 2x per jaar onze Nieuwsbrief waarin de bestedingen van uw gift worden verantwoord. 
Dus aarzel niet en zeg net als al die andere 65 sponsoren die u in 2016 voorgingen: JES DCS!
Meer informatie over JES DCS vindt u op www.svdcs.nl onder sponsoring, JES DCS. 
U kunt zich aanmelden via jesdscs@svdcs.nl waarna wij contact met u opnemen. 

Prick & Van Houtum notarissen: jouw notaris voor nu en later. 
Vraag een vrijblijvend en gratis gesprek aan. 

Het gesprek bieden we ook digitaal aan.
Arnhemseweg 55 te Zevenaar | 0316-524641 | www.pvhnotarissen.nl
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 Kick Off

Aanlevering kopij:
via internet: dcspost@svdcs.nl 

Inhoudsopgave 

pag 
07 Bestuursmededelingen
09 Van de voorzitter /verspilling 
10 in memoriam Jan de Waal
12 in memoriam Wim Kotterman 
13 in memoriam Remco van de Zand 
15 Voortgang sportpark
22 Afscheid van een gentleman
24 Hoofdmacht mist scorend vermo 
26 Poster Vrouwen 2
29 Aan het woord  
31 Mogen in plaats van moeten  
32 De oude doos
35 Prijsvraag    
37 Dartstoernooi /DCS-quiz 
39 G-speler Joey Klein
41 Aan het woord Roel ten Voerde 
43 Waarden en Normen binnen DCS
45 Kleding  JO8-2 /Tom Janssen 
47 Speler van seizoen /Lieke Kool
48 Supportersvereniging 
50 Achterkrant

Met dit nummer drie tekenen zich de contouren af van het sportieve jaar. Na een koningsdag dat kouder was dan nieuwjaar begroeten 
we het warmere weer. Helaas doen we dat zonder DCS-ers die ons ontvallen zijn. 

Rene van Leeuwen beantwoordt in ‘Van de voorzitter’ de vraag: waarom ben je vrijwilliger bij DCS? 
Ook leverde hij een nieuwsbrief aan en bericht in de bestuursmededelingen over de voortgang van het project ‘Nieuw Hengelder’
Tevens vermeldt hij dat het contract Grolsch/De Klok is verlengd.  
In maar liefst zes pagina's wordt u ingewijd in een wereld van stuur- en werkgroepen waar een rapport uit moet komen rollen. 
Of  ‘Nieuw Hengelder’ inderdaad de plek zal worden waar meer Zevenaarders zich letterlijk voor warm gaan lopen ligt in handen 
van onze Gemeenteraad.

Van Mark Visser die Harrie Jansen is opvolgd als quizmaster  treft u verslagen aan van het darten en de DCS-quiz die plaatsvonden 
In een goedbezocht en sfeerrijk clubhuis. De kids van JO8-2 zijn in een nieuw tenue gestoken en tonen dit frontaal en van de achterzijde. 
.
DCS1-verslaggever Hans Jansen brengt u weer op de hoogte van de prestaties van onze hoofdmacht dat naar zijn mening te weinig 
scoort. Ook verhaalt hij over een gentleman die zijn wel verdiende afscheidswedstrijd krijgt op 27 mei.
Huisdichter Henk Uffing is lyrisch over  mogen in plaats van moeten. Redacteur Karel haalt zijn eerste bijdrage als redactielid 
en een artikel over onze eerste website in DCS-post, 1997-98 nr.6 uit de oude doos. 

‘In het spotlicht’ staan Tom Janssen JO12-1 en Lieke Kool MO17. ‘Aan het woord’ zijn Vrouwen2 -leidster Danitsja de Geus, 
G-speler Joey Klein, JO19-1 speler Roel ten Voerde alsmede MO17 -jeugdleider Jeanne Grandjean Perrenod Comtesse

Veel leesplezier,

deadline komende DCS-post: 
25-6-2023
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ACTIVITEITENOVERZICHT 2022/2023 
 
 

WO 14-SEP-22  Klaverjas-/jokercompetitie  20.00 uur 
WO 28-SEP-22  Alg. Ledenverg. Supp. ver.  19.30 uur 
WO 5-OKT-22  Klaverjas-/jokercompetitie  20.00 uur 
WO 19-OKT-22  Klaverjas-/jokercompetitie  20.00 uur 
WO 9-NOV-22  Klaverjas-/jokercompetitie  20.00 uur 
WO 23-NOV-22  Klaverjas-/jokercompetitie  20.00 uur 
WO 7-DEC-22  Klaverjas-/jokercompetitie   20.00 uur 
ZA 17-DEC-22  Kerstbingo    20.00 uur  
DO 12-JAN-23  Darten      21.00 uur 
DO 19-JAN-23   Darten     21.00 uur 
WO 25-JAN-23  Klaverjas-/jokercompetitie  20.00 uur 
WO 8-FEB-23  Klaverjas-/jokercompetitie  20.00 uur 
WO 1-MRT-23  Klaverjas-/jokercompetitie  20.00 uur 
WO 22-MRT-23  Klaverjas-/jokercompetitie   20.00 uur 
WO 5-APR-23  Klaverjas-/jokercompetitie  20.00 uur 
VR 7-APR-23  DCS Quizavond    20.00 uur 
WO 26-APR-23  Klaverjas-/jokercompetitie  20.00 uur 
WO       17- MEI -23  Klaverjas-/jokercompetitie  20.00 uur  
WO 31-MEI-23  Afsluitavond kaartseizoen 2022/3 19.30 uur 
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nieuwe bordSponSor Von Gahlen 
 

We verwelkomen Von Gahlen als nieuwe bordsponsor bij DCS. 
 

Het bedrijf zit tegenover het sportpark en ontwerpt en ontwikkelt 
laboratoriuminrichtingen voor de productie van nucleaire geneesmiddelen. 

 
Was in 2022 winnaar van de koning Willem I Prijs en kreeg om die reden ook 

koningin Maxima op bezoek. 
 

En zoals op het bord staat: Von Gahlen is altijd op zoek naar nieuw talent. 
 

We danken hen voor het vertrouwen en wensen Von Gahlen een goede respons. 
 

Sponsorcommissie DCS.

parkeerVerbod Sportpark henGelder
Het is gebleken dat de afgelopen weken in toenemende mate het parkeerverbod op en langs de weg tussen ons hoofdveld 
en veld 2 niet wordt nageleefd.

Hierdoor komt de veiligheid van vooral jeugdige sporters en bezoekers in het geding. Tevens moet deze weg in nood-
gevallen gebruikt kunnen worden door hulpdiensten. Redenen om op en langs deze weg het parkeerverbod op naleving 
te controleren. De politie/gemeente heeft aangegeven binnenkort controle rondes te gaan uitvoeren. 

Wij vragen om uw begrip en medewerking door uw auto te parkeren op de parkeerplaats bij het clubhuis!
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beStuurSmededelinGen
Stand van zaken project ‘Nieuw Hengelder’ 
In de Nieuwsbrief van februari 2023 (zie pag 15 t/m 21) is de stand 
van zaken te lezen over het project ‘Nieuw Hengelder’. 
Inmiddels is er daarop aanvullende informatie. Op 8 mei komt 
de VVB weer bij elkaar om de reactie van de wethouder te 
vernemen op het conceptplan gemaakt door het Adviesbureau 
wat aan de gemeenteraad zal worden gepresenteerd. 
De wethouder was positief gestemd. De Gemeenteraad wordt hier-
over tijdens een reguliere Informatieraadsbijeenkomst op 17 mei 
geïnformeerd over het proces en de uitkomsten van het verkennend 
onderzoek. De planning voor een Raadsbesluit is nu bijgesteld. 
Het tijdspad; komende maanden concretiseren van diverse vraag-
stukken, medio september (concept) volledig uitgewerkt plan, eind 
2023 een Raadsbesluit over het voorgestelde plan. Daarna er zal 
in 2024 een Raadsbesluit moeten komen i.v.m. het vaststellen van 
de Kadernota zodat de noodzakelijke financiën/investeringen voor 
2025 kunnen worden gereserveerd voor vernieuwing van 
sportpark Hengelder. Als dit tijdpad wordt gevolWgd zal de start 
van de vernieuwing van het sportpark in 2025 kunnen beginnen.

Contract Grolsch/De Klok verlengd
De tevredenheid en goede samenwerking met Grolsch en 
De Klok (leverancier) heeft ertoe geleid dat de overeenkomst met 
elkaar is verlengd voor een periode van 5 jaar, zodat we langer 
kunnen blijven genieten van lekkere en frisse drankjes.

Afscheid Onur Ilbay
Na 20 jaar in het eerste van DCS te hebben gespeeld stopt aan het 
eind van dit seizoen onze topscorer allertijden Onur Ilbay. 
Een afscheid dat niet zonder aandacht voorbij mag gaan. 
Het bestuur is van mening dat Onur voor zijn inzet voor DCS een 
mooi afscheid verdiend heeft en zal in overleg met hem over de 
manier waarop en wanneer bespreken dit afscheid te organiseren. 
Inmiddels hebben ‘oudgedienden’ Serge de Vries en Sven Willems, 
na minstens 10 jaar DCS1, ook aangegeven te gaan stoppen met 
voetballen. Ook met hen zal over het naderende afscheid gesproken 
worden.

Einde samenwerking Kansrijk De Liemers
Sinds begin dit jaar is Kansrijk De Liemers verhuisd naar een 
andere locatie en daardoor is aan de jarenlange en goede 
samenwerking helaas een einde gekomen. De afgelopen jaren 
hebben mensen van Kansrijk De Liemers onder leiding van 
Boudewijn en Clay veel en goed werk voor DCS achter de schermen 
verricht, zoals het beheer van kleding en materiaal, onderhoud 
en schoonmaak. Een groot dankjewel voor de prettige samen-
werking is hier op zijn plaats. We gaan hun dagelijkse inzet missen. 
Veel succes gewenst op met de werkzaamheden vanuit 
de nieuwe locatie!

Voorzitter sv DCS
René van Leeuwen

  

dCS wil minder VerSpillinG bij het uitGeVen Van de dCS-poSt.

Daarvoor krijgen alle DCS-ers binnenkort een mail met 
onderstaande tekst.
Graag vragen we hiervoor jullie medewerking!  

DCS vindt het uitgeven van de post in de huidige vorm en met de 
huidige kwaliteit een meerwaarde voor de club. Zowel voor de 
interne communicatie als die met de sponsoren, supporters en 
potentiële leden. 
Maar niet alle leden stellen een gedrukt exemplaar op prijs. 
Dat blijkt o.a. uit de reacties die we horen en omdat er regelmatig 
de nodige exemplaren in de postbakjes blijven liggen.   
Door minder exemplaren te laten drukken dalen de kosten en is er 
minder verspilling.
Op dit moment is de DCS-post ook al digitaal te bekijken op de 
site van DCS.   

Het lijkt daarom goed om eens te inventariseren welke DCS-ers 
nog prijs stellen op een gedrukt exemplaar. 

Dit kan door deze mail voor 1 juni te beantwoorden met een 
‘reply’.
1. Als je kiest voor een gedrukt exemplaar dan krijg je de DCS- 
    post op dezelfde manier aangeleverd als nu (bezorgd dan wel via   
    de leiding)
2. Als je kiest voor een digitale versie dan krijg je bij het uitkomen  
    van de DCS-post een mailbericht met daarin een link naar 
    de website.   
3. Als geen keuze wordt doorgegeven gaan we uit van voorkeur  
    voor een digitale versie. 
4. Als iemand zijn voorkeur wil wijzigen kan dat kenbaar gemaakt  
    worden door een mailtje ter sturen naar redactie@svdcs.nl. 
5. Alle sponsoren, leden zonder mailadres en de supporters die 
    extra voor de DCS-post betalen krijgen altijd een fysieke 
    DCS-post bezorgd.

Om wie gaat het: 

Naam:

Evt. lidnummer:   

o Ja, ik wil graag een gedrukt exemplaar van de DCS-post blijven ontvangen.

o Nee, ik vind het prima om de DCS-post via de site te kunnen lezen. 

Namens het bestuur van DCS
Wim Lendering

Secretaris.
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Onlangs kreeg ik de vraag; 
‘voorzitter, jij bent toch ook vrijwilliger maar waarom eigenlijk?’ 
Daar hoefde ik niet lang over na te denken. 
Het eerlijke en snelle antwoord is dat ik gevraagd werd door 
iemand en dat ik geen nee kon zeggen. Veel vrijwilligers worden 
op deze manier verbonden aan een vereniging. De motivatie om 
als vrijwilligers iets voor de vereniging te doen is heel divers zoals; 
op zoek naar gezelligheid, het eigen kind begeleiden, een hobby en 
iets anders willen doen, het maken van sociaal contact, het samen-
werken met vrienden, kennis en vaardigheid inzetten voor de club. 
Allemaal goede redenen om vrijwilligerstaken op te pakken. 
Het belangrijkste is volgens mij dat je taken oppakt die bij je 
passen en waar je plezier in hebt en waar je goede energie uithaalt. 
Het moet vooraf wel duidelijk zijn hoeveel tijd je erin wilt steken en 
welke taken er van je verwacht worden.
Even terug naar mijn persoonlijke motivatie en met antwoord op 
de vraag; ‘waarom ben je vrijwilliger bij DCS?’
Ik heb als pensionado voldoende vrije tijd om leuke en zinvolle 
dingen te doen en kan nu mijn cluppie ondersteunen met het 
besturen en organiseren van de vereniging. Het samenwerken vind 
ik leuk, ik krijg er gezelligheid voor terug en zie het maatschap-
pelijk belang van een goede sportvereniging. Het voorzitterschap is 
voor mij een prima vrijetijdsbesteding en tevens een uitdaging en 
mogelijkheid om mijn werkervaring in te zetten voor DCS. 
En daarbij houd ik gewoon enorm van sport. Sport is voor mij een 
prachtige metafoor voor het echte leven; emoties, gedrevenheid, 
teleurstelling, genieten, verliezen, winnen, prestaties leveren, 
samen dingen doen. Dat vind ik mooi en daar ben ik graag bij 
betrokken. Iets waar je veel plezier aan kunt beleven en waar je 
energie van krijgt. ‘Daarom ben ik vrijwilliger!’

Waarom nu deze introductie? 
Het tekort aan vrijwilligers in de organisatie van onze vereniging 
levert nu te vaak problemen op en problemen zijn er om opgelost 
te worden. Het bestuur heeft daarom besloten om zo spoedig mo-
gelijk, doch uiterlijk voor het einde van het huidige seizoen een 
actieplan uit te voeren om nieuwe vrijwilligers binnen te halen, zo-
dat we in ieder geval met een goede organisatie het nieuwe seizoen 
kunnen beginnen.
Het actieplan ‘vrijwilligers gezocht!’ is als volgt
Momenteel is bij DCS het tekort van het aantal vrijwilligers 
merkbaar. Sommige functies en taken kunnen nog maar net in 
voldoende mate of zelfs helemaal niet meer worden uitgevoerd. 
Het bestuur heeft besloten actieplan op te stellen, zodat zo 
spoedig mogelijk nieuwe vrijwilligers worden ‘binnengehaald’ 
en de vereniging alle organisatorische taken voor haar leden kan 
blijven uitvoeren.

Het is belangrijk dat het actieplan wordt ondersteund door alle 
leden en vrijwilligers die nu in de verschillende afdelingen en 
commissies een taak en/of functie uitvoeren. Zij hebben er ook 
direct baat en belang bij dat er voor de (vacante) functies in hun 
afdeling of commissie voor het uitvoeren van taken nieuwe 
vrijwilligers worden binnengehaald.

Uit ervaring bij andere verenigingen is duidelijk gebleken dat een 
persoonlijke benadering het beste resultaat oplevert om nieuwe 
vrijwilligers binnen te halen. Het bestuur heeft besloten om op de 
volgende werkwijze uitvoer te geven aan het actieplan;

• overzicht maken van alle vacatures van functies en/of taken,
• prioriteren welke functies en taken eerst gevuld/vervuld moeten  
  worden,
• zichtbare en duidelijke publicatie van vacatures op DCS website  
  en in DCS Post,
• opstellen (brand)brief via mailing naar (ouders van) leden sturen,
• uitvoeren van een belronde naar ouders van jeugdleden om te  
  inventariseren welke specifieke (vak)kennis en interesse er is om  
  zich in te zetten voor DCS,
• houden van informatiebijeenkomst(en) voor geïnteresseerden/ 
  potentiële vrijwilligers.

Het actieplan zal de komende tijd nog specifieker uitgewerkt 
worden en voor het uitvoeren ervan zullen leden en vrijwilligers 
gevraagd worden mee te helpen en te denken. 

Een zeer belangrijke vacante vrijwilligersfunctie/taak die het 
bestuur op zeer korte termijn zou willen vullen is die van 
Coordinator Vrijwilligers(beleid). Als je hierin geïnteresseerd bent 
en de kar wilt trekken dan dit graag kenbaar maken bij het bestuur. 
Dit hoef je natuurlijk niet alleen te doen. Deze zeer belangrijke en 
omvangrijke functie/taak uitvoeren met 2 personen als zgn duo-
functie is ook mogelijk. We gaan dan samen overleggen en aan de 
slag over hoe we het tekort aan vrijwilligers structureel kunnen 
oplossen. 

Heb je vragen en/of opmerkingen over dit actieplan of heb je 
(andere) ideeën m.b.t. het binnenhalen van vrijwilligers dan kun je 
mij daarover benaderen.

Voorzitter sv DCS
René van Leeuwen

Van de Voorzitter ‘Waarom ben je vrijwilliger bij DCS’

De feestcommissie, bestaande uit Jan, 
Bianca en René
willen graag weer een bijzonder 
Dankjewel zeggen aan al onze 
vrijwilligers en nodigen je uit voor de 
jaarlijkse Vrijwilligersavond op zaterdag 
17 juni a.s.! 

Globale programma; 
15.30 uur ontvangst in ons clubhuis, 
16.00 uur tot 17.30 uur activiteit, 
18.00 uur BBQ en een verrassend 
‘interactief optreden’. 

Je aanmelding voor 10 juni 2023 per mail 
sturen naar vrijwilligersavond@svdcs.nl, 
zodat er ‘logistiek’ rekening kan worden 
gehouden met jouw komst. Graag dan ook 
vermelden of je een partner/introducee 
meeneemt en of er rekening moet worden 
gehouden met allergieen/vega/dieeten.

Vrijwilligersavond  
op zaterdag 17 juni a.s.!



Op maandagavond 6 februari 2023 is DCS Lid van Verdienste Jan de Waal op 88-jarige leeftijd, omringd door 
allen die hem lief waren, in huiselijke kring overleden.

De op 1 februari 1935 geboren Utrechtenaar verhuisde met zijn gezin begin zeventiger jaren naar Zevenaar. 
Al gauw was voetbalvereniging DCS in beeld waar zijn twee zoons Ron en Robin lid van werden. 
Hoewel Jan al met voetballen gestopt was bij UVV, begon het voetbalhart in Zevenaar toch weer te kloppen en 
meldde hij zich op 1 augustus 1971 aan als DCS-lid. Uiteindelijk stopte Jan op zijn 50ste met voetballen.

Jan was maar liefst 17 jaar elftalleider van het vlaggenschip van DCS. In deze bijzonder lange periode onder 
leiding van trainers Rini Kromdijk, Theo van Londen, John Beijer, Andries Ulderink en Eric Whittie zijn mooie 
herinneringen gemaakt.

In de meer dan 50 jaar trouw DCS-lidmaatschap heeft Jan ook veel tijd en energie gestoken met het onderhoud 
en schoonmaak op de vereniging en is mede hiervoor geheel terecht op 12 november 2012 benoemd als 
Lid van Verdienste.

Voor de coronapandemie was Jan altijd bij thuiswedstrijden van ons Eerste als supporter aanwezig en kreeg 
steevast voor aanvang van de wedstrijd “vers van de pers” de opstelling in de handen gedrukt. 
Na de coronaperiode was een bezoek aan DCS door de broze gezondheid niet meer mogelijk, maar liet hij zich 
wel op de hoogte houden over het wel en wee van zijn cluppie.

We herinneren ons Jan als een sportieve en actieve man, een echte teamplayer, een persoonlijkheid met een eigen 
voetbalmening, soms een grote mond maar met een klein en lief hartje, iemand met Utrechtse humor zoals met 
zijn lijfliedje “De haan is dood, de haan is dood” en tot slot als een voorbeeldig DCS-lid.

Onze oprechte deelneming gaat uit naar echtgenote Corry, de kinderen Ron, Sandra, Robin en de kleinkinderen 
Kai en Mirthe. Mogen jullie troost vinden in de warmte van de vriendschap, in de liefde van de familie en het 
medeleven van iedereen die aan jullie denkt.

Rust in Vrede, Jan!

“Langzaam maar eigenlijk toch ook weer te snel ging het kaarsje uit”



in memoriam dCS lid Van VerdienSte jan de waal



in memoriam “dCS-lid wim kotterman”
Op dinsdag 18 april jl. is ons trouw en gewaardeerd DCS-lid Wim Kotterman 
op 73-jarige leeftijd overleden. Wim heeft de ongelijke strijd tegen de vreselijke 
ziekte niet gewonnen en is omringd door allen die hem lief waren, rustig in 
huiselijke kring overleden.

Wim was sinds 1 januari 1959 lid van DCS. In ruim 64 jaar trouw DCS-lidmaat-
schap heeft hij bij DCS mooie en plezierige voetbalherinneringen gemaakt. 
Op zijn eigen recreatieve niveau werd hij samen met illustere DCS’ers zoals trainer 
Gardien en medespelers Wassink, Kossink Kortekaas en Gerrits kampioen met 
DCS4. Vanwege een vervelende blessure is Wim in 1976 gestopt met het 
veldvoetbal en toen gestart met zaalvoetbal bij ZVL. Wim was een trouw 
DCS-supporter en kwam stond vaak samen met zijn broer Eric langs de lijn 
bij de thuiswedstrijden van ons vlaggenschip.

We herinneren ons Wim als een sportieve en flamboyante voetballer en een 
aardige, liefdevolle en stijlvolle man. Samen met al zijn geliefden genoot Wim 
van het leven.

Onze oprechte deelneming gaat uit naar echtgenote Ina, dochter Nanda en haar 
man Jos, de kleinkinderen Duncan en Kai en andere familieleden. Mogen jullie 
troost vinden in de warmte van de vriendschap, in de liefde van de familie en het 
medeleven van iedereen die aan jullie denkt. 

Rust Zacht Wim!



in memoriam “dCS-lid remCo Van de zand”

Na een lange en dappere strijd te hebben geleverd is op vrijdag 5 mei 2023 ons 
DCS-lid en oud-eerste elftalspeler Remco van de Zand op 44 jarige leeftijd overleden. 
Op deze Bevrijdingsdag is hij letterlijk bevrijd van ondraaglijk mentaal en fysiek 
lijden.

Remco was net 6 jaar toen hij lid werd van DCS en was een getalenteerde en ambitieuze 
voetballer. Op z’n 16 jaar debuteerde hij al in het 1ste van DCS. Na een kort avontuur bij 
De Graafschap keerde Remco terug in de hoofdmacht van DCS en heeft daarin 13 jaar 
lang zeer verdienstelijk gespeeld. Daarna speelde Remco nog met zijn voetbalvrienden in 
DCS4 en DCS35+/2 en moest om gezondheidsredenen op zijn 38ste stoppen met 
voetballen.

We herinneren ons Remco aan zijn mooie en gulle lach, zijn eeuwig optimisme en 
positivisme. Hij hield van een feestje en gezelligheid, was altijd goed gemutst met 
veel gevoel voor humor.

Onze oprechte deelneming gaat uit naar zijn vrouw Hanneke, moeder Annie, 
dochter Ize, familie en (voetbal)vrienden en wensen hun veel sterkte en kracht toe 
bij het dragen van dit zware verlies.

Rust Zacht Remco!

Als gepast eerbetoon van DCS aan Remco werd op zondag 14 mei 2023 voor aanvang van 
de wedstrijd DCS tegen Varsseveld één minuut stilte in acht genomen!

Namens het DCS-bestuur,
René van Leeuwen



Showroom geopend: 
di t/m vrij 10:00 - 17:00 uur, 

zat 10:00 - 16:00 uur, 
maandag alleen telefonisch bereikbaar

Het Ambacht 52 - Westervoort - Tel. 026 311 52 22
www.aerofilzonwering.nl
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SPORTPARK NIEUW HENGELDER 

Update | februari 2023 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

De missie van Sportpark Nieuw 
Hengelder is een omgeving creëren 
waar sportverenigingen met 
vertrouwen de toekomst in kunnen 
gaan. Waar sporten en bewegen op 1 
staat, bij voorkeur in combinatie met 
welzijn, zorg en onderwijs. Een 
sportpark met een breed aanbod waar 
samenwerking voorop staat en waar 
iedereen zich thuis kan voelen. 

 
Een ontmoetingsplek waarbij 
inwoners zich met elkaar verbonden 
voelen. Zowel sporter als bezoeker. 

 
Thema’s zoals inclusief sporten, 
multifunctionele sportaccommodaties 
en beweegvriendelijke openbare 
ruimtes zijn actuele onderwerpen die 
spelen. Hoe kunnen we sport en 
bewegen nog meer stimuleren in de 
gemeente Zevenaar? 

 

 
Je ontvangt deze update omdat je 
lid, als vrijwilliger of op een andere 
manier aangesloten bent bij een club 
of vereniging die betrokken is bij 
Sportpark Nieuw Hengelder. 

 
IN DEZE UPDATE 

organisatie sportpark Nieuw 
Hengelder: VVB, stuurgroep, 
werkgroepen, gemeente, Ataro 
korte terugkoppeling onderzoek 
samenwerking, identiteit & 
organisatie 
stand van zaken, acties en voortgang 
planning 

 
Vragen of opmerkingen? 
info@hengelder.nl 
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Stand Van zaken projeCt ‘nieuw henGelder’
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ORGANISATIE SPORTPARK NIEUW HENGELDER 
Jos Roemaat voorzitter werkgroep T&R, 
Wim Bless voorzitter werkgroep SIO, Fleur 
de Geus Gemeente Zevenaar en Bregje 
Leeuwestein communicatieadviseur. 

 
WERKGROEPEN 
De twee werkgroepen zijn onder te 
verdelen in Samenwerking, Identiteit en 
Organisatie (SIO) en Tekenen & Rekenen 
(T&R). 

 
In de werkgroep SIO wordt onderzocht op 
welke terreinen er mogelijkheden zijn om 
samen te werken en hoe die 
samenwerking in de opbouwfase en in de 
tijd erna georganiseerd kan worden. Op 
Nieuw Hengelder moet iedereen zich 
thuis gaan voelen. 

 

 
 
 

STUURGROEP 
De stuurgroep bewaakt de voortgang van 
het project. De stuurgroep bestaat uit: 
Ronald Haverkamp (voorzitter) vanuit Ataro, 
wethouder Arthur Boone vanuit de 
Gemeente Zevenaar, 

De werkgroep T&R gaat aan de hand van 
de wensen van o.a. de verenigingen, maar 
ook de gemeente Zevenaar en Ataro, het 
sportpark opnieuw intekenen. De wensen 
hebben niet alleen betrekking op velden, 
kleedkamers, bergingen, clubhuizen en 
behandelruimtes, maar ook op wensen 
voor ongeorganiseerde sporters, 
bereikbaarheid, veiligheid, wandelpaden, 
groen etc. Dit alles moet niet alleen 
passen in de ruimte van 24ha maar ook 
betaalbaar zijn. 

 
Veel verenigingen staan de komende jaren 
voor forse investeringen om met de tijd 
mee te gaan. Het plan voor Sportpark 
Nieuw Hengelder komt dan ook niet voor 
niets. Het is tijd om nu af te wegen hoe 
het dan moet worden. 

 
De VVB is de Vereniging van 
Belanghebbenden. Dat zijn alle 
verenigingen en niet-verenigingen die een 
intentieverklaring hebben ondertekent. 
Daarin hebben zij aangegeven open te 
staan voor het intensiveren van de 
onderlinge samenwerking en het belang te 
onderschrijven om de vernieuwing van 
Hengelder verder uit te werken. 

 
Binnen de VVB wordt overlegd op basis 
van gelijkheid. Elke deelnemer heeft een 
stem. 

VVB 
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Update | februari 2023 
 

 

GEMEENTE ZEVENAAR 

 
 
 
 
 
 
 

ORGANISATIE SPORTPARK NIEUW HENGELDER 
 
 

 

Bij het ontwerpen van een sportpark op 
een andere locatie zullen dezelfde 
partijen betrokken worden. Mocht er een 
alternatieve locatie worden gevonden 
blijft het werk van beide werkgroepen 
voor alle verenigingen bruikbaar op die 
nieuwe locatie. Er is dan ook geen enkele 
reden om te wachten. 

 
NB. Een toekomstbestendig sportpark kan 
niet alleen door de verenigingen 
gedragen worden, ook de gemeente zal 
financieel moeten bijdragen. Een nieuw 
sportpark zal dan door alle inwoners van 
de gemeente betaald worden. Uiteindelijk 
zal de Gemeenteraad het laatste woord 
hebben. 

 
Naast de partijen die graag op Hengelder 
blijven sporten of zich er willen vestigen, 
hebben de Gemeente Zevenaar 
(sportbeleid en geld) en Ataro (beheer) 
een belangrijke stem in het geheel. 

 
Het plan zal moeten passen in het door 
de Gemeente vastgestelde sport- en 
beweegbeleid. Dit beleid is er o.a. op 
gericht om sportaccommodaties 
multifunctioneler en effectiever te 
gebruiken, sport en bewegen op 1, 
diversiteit in gebruik en gebruikers en een 
goede plek te creëren voor de 
ongeorganiseerde sport. 

 
De gemeente Zevenaar wil zeker weten 
dat Hengelder ook in de toekomst de 
beste locatie voor een toekomstbestendig 
sportpark is. Daarom laten ze zelf in 2023 
een onderzoek doen naar mogelijke 
alternatieve locaties. 
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SAMENWERKING 

Verenigingen kampen steeds vaker met 
een tekort aan vrijwilligers. Door het 
bundelen van taken/activiteiten zijn 
minder vrijwilligers nodig. 

 

''Daar waar we kunnen samenwerken 
moeten we ook samenwerken'' 

Verdere samenwerking is mogelijk op het 
gebied van vertrouwenspersonen, VOG's, 
subsidieaanvragen, verzekeringen, 
centrale inkoop, opleidingen/workshops, 
contractbeheer, wet- en regelgeving. 

 
Samenwerking op het gebied van 
sponsoring moet nader onderzocht 
worden. 

 
Samenwerking met de medische tak 
wordt als positief gezien. Fysio, preventie, 
gezonde sportkantines enz. 

 
Er is een positief beeld van samenwerking 
met instellingen. Sporten en bewegen 
mogelijk maken voor iedereen van 0-100 
jaar. 

 
 
 
 
 

ONDERZOEK SAMENWERKING, 
IDENTITEIT & ORGANISATIE 

 
Op Sportpark Nieuw Hengelder zullen 
zowel sportverenigingen als 
maatschappelijke instellingen hun 
huisvesting krijgen. 

 
Dit betekent dat er gezamenlijk gebruik 
gemaakt gaat worden van sportvelden, 
kantines en kleedruimtes. Bijvoorbeeld: 
overdag wordt het park gebruikt door 
ouderen, kinderen en bedrijven. 's 
Avonds door de sportverenigingen. 

 
Fons van der Logt heeft als 
onafhankelijke partij vanuit het NOC-NSF 
onderzoek gedaan naar de wensen die 
de VVB heeft als het gaat over de 
samenwerking, identiteit en organisatie 
rondom sportpark Nieuw Hengelder. 
What's in it for us speelt een belangrijke 
rol voor de betrokkenen. 

 
Een kort overzicht van de bevindingen is 
hierna te lezen. 
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ORGANISATIE 
Er is de noodzaak om op financieel 
gebied inzicht te krijgen wat de financiële 
gevolgen zijn van dit project voor de 
verenigingen. Wat gaat het ons kosten? 

 

''De hoge waarde zit vooral in effectief 
gebruik en een betere mogelijkheid voor 

samenwerking.'' 

De algemene mening om het 
sportcomplex open te stellen voor zowel 
profit als non-profit 
instellingen/bedrijven door de dag heen 
is een prima gedachte. 

 
De noodzaak dat al op jonge leeftijd 
advies/begeleiding bij sport, bewegen en 
voeding nodig is wordt steeds meer 
gezien. De hulpvraag neemt echt toe! 

 

 
''De noodzaak dat al op jonge leeftijd 

advies/begeleiding bij sport, bewegen en 
voeding nodig is wordt steeds meer gezien. 

De hulpvraag neemt echt toe!'' 

Sport is wezenlijk onderdeel van de 
gezondheid. (zowel fysiek als het mentaal 
welbevinden). 
Aanwezig zijn van een medische centrum 
is evident. Dit om naast de medische 
praktijk de preventieve zorg bij sport en 
bewegen van 0-100 jaar te omarmen en 
te begeleiden. 

 
Verenigingen staan positief tegenover het 
delen van kleedruimtes en overige 
faciliteiten met andere 
verenigingen/instellingen 

 
De wens van een aantal verenigingen is 
om een eigen plek te krijgen binnen de 
accomodatie of een eigen clubhuis te 
behouden. Het oordeel over het delen 
van een gezamenlijk clubhuis is verdeeld. 
Hoe hou ik mijn sfeer? Waar kan ik mijn 
zomerbbq houden? Zijn vragen die leven.. 

 
Voor fysio/medisch is het belangrijk om 
faciliteiten met verschillende 
ondergronden aan te kunnen bieden. 
Daarnaast wandelmogelijkheden met een 
beweegpark. 

 
Samenwerken, dit onder een dak met 
andere zorgaanbieders, heeft de 
voorkeur. 

 
Dat kinderen vanuit de BSO in contact 
komen met ouderen om samen te 
bewegen of te sporten. Dit maakt het 
compleet 

IDENTITEIT 



Ampèrestraat 4, 6902 PG Zevenaar

(0575) 46 81 81

Wie aan bouwen, verbouwen of renoveren denkt, komt vanzelf terecht bij BouwCenter HCI in Hengelo Gld., Ulft, 
Zevenaar en Elst. Zowel professionele bouwers als zelfbouwers weten de weg naar BouwCenter HCI uitstekend te 
vinden. Geen wonder, we zijn al sinds 1921 geworteld in de bouwwereld.

Vraag het gewoon aan HCI

Poolcentrum
de Buitenmolen8
Pool   |   Snooker   |   Dart   |   Biljart

Voor actuele openingstijden zie www.poolcentrumdebuitenmolen.nl

 

Cafe de Buitenmolen
Elke dag geopend vanaf 13:00 uur

Molenstraat 78 | 6901 CG Zevenaar | Tel: 0316-52 31 01
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STAND VAN ZAKEN, VOORTGANG EN PLANNING 
 
 

PLANNING 
De werkgroepen en stuurgroep hebben naast 
onderstaande agenda hun eigen planning en 
bijeenkomsten. 

 

15 februari: 
Kick-off adviesbureau Synarchis met de 
werkgroep T&R 

 
28 februari: 
Informatiebijeenkomst buurt 

 
9 maart: 
Bezoek sportaccommodatiebeurs Expo 
Houten 

 
 

Ben je lid van een vereniging en wil je 
graag in een van de werkgroepen 
plaatsnemen? Neem contact op met de 
bestuurder van jouw vereniging, dan 
spreken wij elkaar binnenkort. 

 
Heb je vragen of opmerkingen naar 
aanleiding van deze update? 

 
Neem contact op met de stuurgroep via de 
mail: info@hengelder.nl 

 
 
 

De werkgroep SIO gaat de komende tijd 
aan de slag met de financiën en verdere 
samenwerking. 

 
De werkgroep T&R start 15 februari met 
adviesbureau Synarchis. Zij gaan o.b.v. 
alle wensen een nieuwe opzet voor 
Sportpark Hengelder ontwerpen. Met 
daarin meegenomen de gevolgen voor 
de deelnemers, de investeringen en 
vervolgaanpak. De ambities zijn hoog: op 
1 mei willen we dat rapport klaar hebben. 

 
Eind februari wordt een 
informatiebijeenkomst gehouden voor 
buurtbewoners van het sportpark. 
Tijdens de informatiebijeenkomst wordt 
uitleg gegeven over de huidige 
ontwikkelingen door de initiatiefnemers, 
en kunnen buurtbewoners hun vragen 
stellen en reacties geven. 
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Maar speciale aandacht zal toch uitgaan naar ‘Mister DCS’: 
Onur Ilbay. Twintig seizoenen en 130 doelpunten dan verdient 
hij deze titel. De laatste vier 
waren niet de leukste jaren voor de sympathieke Ilbay. Deze 
stonden vooral in het teken van revalideren en terugkomen op 
een redelijk niveau. Helaas is dat niet gelukt. Onur Ilbay debu-
teerde als achttienjarige onder trainer Eric Wittie in de hoofd-
macht van DCS. ,,Ik weet nog goed. Het was uit bij De Zweef 
in Nijverdal en ik gaf een assist op Lars van Stralendorf. Mijn 
eerste doelpunt maakte ik uit bij De Gazellen in Dieren”, vertelt 
Ilbay op de tribune tijdens de rust van DCS-SDOUC. Onur Ilbay 
trainde onder Eric Whittie, Frans van Deinsen, Richard de Vries, 
Pim Scholten, Mark Horsman, Willem Mulderij, Kevin Jeurissen 
en Eric van Zutphen.  
En al die keren dat het Patrick Rabelink het over heeft 
genomen. Onur Ilbay was een sierlijke spits met een neusje voor 
de goal. Kon uitstekend de bal in het team houden en anderen 
in scoringspositie brengen. Maar Ilbay was ook een uitstekende 
afmaker. De meeste doelpunten maakte hij in het kampioensjaar 
2017-2018 ( 18) onder trainer Willem Mulderij. In een wedstrijd 
tegen GSV uit Giesbeek waren alle camera’s op hem gericht. 
Iedereen wilde zijn 100e vastleggen. Na 2 keer te hebben 
gescoord kreeg hij de ultieme mogelijkheid om de 100e te scoren. 
Helaas schoot hij de penalty over. Een week later kwam de 100e 
er alsnog. Onur Ilbay heeft zich altijd keurig gedragen, was geen 
popi jopi en nooit op de voorgrond. Bescheiden en correct, 
een voorbeeld voor iedereen.  

Doelpunten maken was zijn passie en daar genoot hij van . 
Altijd naar de teamgenoten ,nooit in zijn eentje. Plaatsnemen op 
een reclamebord en samen het doelpunt vieren. Tegenstanders 
spraken met veel respect over hem. Ze vonden hem lastig en moei-
lijk te bespelen, maar nooit vervelend. In het eerste jaar onder 
trainer Kevin Jeurissen sloeg het noodlot toe. In de wedstrijd 
tegen Varsseveld, werd hij met een ernstige blessure van het veld 
gedragen. Wat toen volgde was een fysieke en mentale  lijdensweg.  
Hij heeft er alles aan gedaan om terug te keren. Maar het is hem 
helaas niet gelukt. Hij wilde nog zo graag belangrijk zijn voor het 
team. Gelukkig kon hij vorig seizoen in de  uitwedstrijd bij Con-
cordia nog een belangrijk doelpunt maken. Ondanks al die 
doelpunten en zijn normale gedrag is Onur Ilbay nooit populair 
geweest bij de DCS supporters ,er was vaak kritiek op hem, onvoor-
stelbaar.  Ilbay heeft geen idee hoe dat komt. ,,Laten we het er maar 
ophouden dat het er een beetje bij hoort”, zegt hij lachend. Ilbay is 
nog in gesprek met DCS over zijn toekomst. Het zou jammer zijn 
dat DCS geen gebruik maakt van zijn kwaliteiten. Ilbay zou een 
uitstekende trainer zijn voor Jo14. Op zaterdag 27 mei staat hij nog 
een keer in het middelpunt van de belangstelling. Ondanks dat het 
voor hem allemaal niet zo hoeft verdient hij dit. 
Een spits die 130 doelpunten maakt zal DCS waarschijnlijk niet 
meer krijgen. 

Onur bedankt voor alles, we hebben van je genoten. 

door Hans Jansen

aFSCheid Van een Gentleman

Er moet nog een passende datum gevonden worden voor een afscheidswedstrijd
Maar dan zal er afscheid worden genomen van een aantal eerste elftal spelers. Serge de Vries hangt de voetbalschoenen aan de 
wilgen en gaat individueel sporten. Sven Willems gaat lager spelen, Tim Lendering gaat zich met andere dingen bezig houden en 
Damir Rovćanin gaat het trainersvak in. 
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ook aFSCheid Van dCS1 nemen:

Damir Rovćanin gaat het trainersvak in Serge de Vries hangt de voetbalschoenen aan de wilgen en 
gaat individueel sporten

Sven Willems gaat lager spelen Tim Lendering gaat zich met andere dingen bezig houden
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hooFdmaCht miSt SCorend VermoGen
Met achttien punten sloot DCS de eerste helft van het seizoen af. 
Met veel zelfvertrouwen begonnen de mannen van trainer Eric van Zutphen aan de tweede helft van het seizoen 2022-2023.

Op 29 januari kwam Beuningse Boys op bezoek. 
De thuisclub keek bijna de gehele wedstrijd tegen een achterstand 
aan. Gelukkig kon er nog een puntje worden gehaald door een 
benutte strafschop van Jelle Smalbraak.

Op zaterdagavond 4 februari was de return van de eerste 
competitiewedstrijd. De geel-zwarten gingen op bezoek bij 
buurman OBW. Met de eerste wedstrijd nog in het achterhoofd
(2-3 verlies) waren de gasten super gemotiveerd. Net als in de 
thuiswedstrijd was DCS heer en meester op Hengelder. 
Met Serge de Vries als absolute uitblinker lieten de gasten OBW 
alle hoeken van Hengelder zien.
Het duurde niet lang voordat de verdiende voorsprong op het 
scorebord kwam te staan. Sven Wllems, die bijna altijd scoort 
tegen OBW, schoot een vrije trap tegen de touwen. Nog voor rust 
scoorde Ulgar Uncu de 0-2 na uitstekend voorbereidend werk 
van Serge de Vries. Na rust werd een feller OBW verwacht, maar 
DCS bleef het betere team. Na een prachtige assist van Damir 
Rovćanin scoorde Finn van Wessel de 0-3. OBW mocht de han-
den dicht knijpen dat het bij 0-3 bleef.

Ontlading na de revanche op buurman OBW

Op 12 februari kwam Spero uit Elst op bezoek. Vorig seizoen 
pakte DCS 6 punten van Spero. Na de goede wedstrijd tegen  
OBW werd er nu ook veel verwacht van de thuisclub. Maar het 
duurde toch lang voordat de thuisclub op voorsprong kwam. In-
valler Moeniale Sepacula schoot een vrije trap snoeihard binnen. 
De klus leek geklaard zeker omdat Spero met 10 man kwam te 
staan. Maar in de laatste minuut kregen de geel-zwarten nog het 
deksel op de neus. Uit een corner scoorden de gasten nog de 
gelijkmaker. 

Op 19 februari was het carnaval en op 26 februari 
beker en inhaal.

Op 5 maart stond de uitwedstrijd bij kampioenskandidaat Grol 
op het programma. Met deze club had DCS nog een appeltje te 
schillen. De spelers van Grol lieten zich na het verlies op Hengel-
der (3-2) nogal denigrerend uit over DCS. De geel-zwarten 
zouden er niet veel van kunnen en horen niet in de tweede klasse. 
Het krantenartikel werd opgehangen in de kleedkamer en dat 
werkte uitstekend. De mannen van van Zutphen gingen er met 
de winst vandoor door 2 doelpunten van Ulgar Uncu.’ De Grol-
sche Wind’ ,(lees: arrogantie hj)  kreeg een koekje van eigen deeg.

Grol-DCS-met op de voorgrond Damir Rovcanin

Met dat goede gevoel speelde DCS op 12 maart de thuiswedstrijd 
tegen Theole uit Tiel. Na het uitstekende resultaat in Groenlo 
werd er weer iets verwacht, maar weer ging het mis. Met een 0-2 
overwinning gingen de gasten er met de punten vandoor.

Op 19 maart een uitwedstrijd bij het hooggeklasseerde VVG  uit 
Gaanderen. Veel strijd en passie, maar helaas geen punten. Waar 
een gelijkspel op zijn plaats was geweest bleven de drie punten 
toch bij de thuisclub(1-0).

Op 26 maart een thuiswedstrijd tegen hekkensluiter NEC uit 
Nijmegen. Na een matige eerste helft was de thuisclub na rust 
beter op dreef.
Door twee prachtige doelpunten van Damir Rovćanin kwam de 
thuisclub op een 2-0 voorsprong. Het werd nog heel even bil-
lenknijpen omdat de gasten op 2-1 kwamen. Maar Jarno Geurds 
maakte aan alle zekerheid een einde door uit een perfect uitge-
voerde counter de 3-1 eindstand te bepalen.



25

Met veel zelftrouwen ging Eric van Zutphen met zijn team op 2 
april naar de Nevelhorst in Didam om de uitwedstrijd bij koplo-
per DVC te spelen.
DCS was gelijkwaardig aan DVC, maar de punten bleven in 
Didam. De gasten hadden minimaal recht op een punt. Maar de 
thuisclub scoorde twee keer en DCS had pech had bij de afron-
ding. Een bal op de lat van Jeff Lammers had beter lot verdiend. 

Op 16 april kwam DIO uit Druten op bezoek. Vorig seizoen 
verloor DCS met 0-3 van de gasten. De Drutenaren staan 
bekend om de razendsnelle omschakeling. Hier had van Zutphen 
zijn team ook voor gewaarschuwd. ,,De restverdediging zal goed 
moet zijn vanmiddag, maar we willen ook aanvallen”, aldus van 
Zutphen voor de wedstrijd. Aanvallend stelde de thuisclub 
teleur, maar verdedigend stond het goed. De wedstrijd leek op 
een gelijkspel uit te draaien, maar een onoplettendheid in de de-
fensie werd de thuisclub fataal. Weer een wedstrijd zonder 
doelpunten en dus ook geen punten.

Op 23 april togen de mannen naar Union in Malden. Helaas 
ging het daar ook mis en vertrokken de geel-zwarten met lege 
handen richting Zevenaar. Het werd 2-1 voor de thuisclub. Niels 
Dijks was de maker van het Zevenaarse doelpunt. 
Drie nederlagen op een rij is wel erg veel. Met nog drie wedstrij-
den voor de boeg zal het nog een flinke klus worden om het 
gewenste aantal punten (34) te halen.

Op het moment van schrijven komen SDOUC en Varsseveld nog 
op bezoek. En sluit DCS het seizoen af in Beuningen.
Het heeft Eric van Zutphen  en zijn assistent Remco Bos ook niet 
altijd mee gezeten. De trainers werden regelmatig geconfron-
teerd met blessures. 
,,Het is ons na de winterstop niet gelukt om stabiel te blijven pres-
teren. Goede wedstrijden en resultaten worden afgewisseld met 
mindere. Voor ons als trainers is het lastig om daar een vinger 
achter te krijgen. Waarom is het verval soms zo groot en waarom 
is de ene week de beleving , intensiteit en teamprestatie optimaal 
en de andere week onder de maat? Het enige wat je kan doen is 
keihard blijven werken aan de tekortkomingen en 
zorgen dat we ons op dit front blijven ontwikkelen. Want dat we 
het kunnen hebben we laten zien in de uitwedstrijden bij OBW 
en Grol. Daarnaast is het een gegeven dat we na de winterstop 
constant 6 a 7 spelers moesten missen door blessures. 

Dit is natuurlijk doodzonde anders hadden we wellicht stabie-
ler gepresteerd. Anderzijds moeten we ook realistisch blijven . 
In deze klasse worstelen veel clubs met deze wisselvalligheid en 
instabiliteit. Deze competitie is er een dat iedereen van elkaar 
kan winnen. De onderlinge krachtsverschillen zijn minimaal. 
Elk weekend zijn er verrassende uitslagen. Dat houdt in dat het 
tot het laatst spannend blijft. Ook al door de versterkte degrada-
tieregels. Iedereen speelt ergens voor. Taak voor ons als staf en 
spelersgroep  om de komende wedstrijden volop de strijd aan te 
gaan met de ons omringende ploegen zodat we het seizoen op 
een goede en bevredigende manier afsluiten”, aldus Eric van Zut-
phen. Vorig seizoen haalde DCS 31 punten. 

Nog drie zeer belangrijke punten
Met nog twee wedstrijden (Varsseveld thuis en Beuningse Boys 
uit) is DCS zo goed als zeker verzekerd van handhaving in de 
tweede klasse. 
De wedstrijd tegen SDOUC uit Ulft moest worden gewonnen en 
dat gebeurde ook. De eerste twintig minuten in deze belangrijke 
wedstrijd waren prachtig om te zien. Na een geweldige aanval 
over vier schijven liet Serge de Vries de 1-0 aantekenen. 
Mohammed Elarslan maakte het feestje compleet door op fraaie 
wijze de 2-0 op het scorebord te zetten. 
DCS vergat om door te drukken en liet SDOUC helemaal in de 
wedstrijd komen. Het team van trainer Jan Vreman was meer op 
de helft van DCS te vinden dan andersom.
Gelukkig kon DCS met de 2-0 gaan rusten en in de rust weer 
orde op zaken stellen.
Na rust was SDOUC weer heer en meester en kwam DCS nog 
nauwelijks op de vijandelijke helft.
De gasten kregen de hulp van Jelle Smalbraak die de bal achter 
zijn eigen doelman werkte.
De net ingevallen Finn van Wessel kon de aanhang van DCS 
weer laten juichen door een vreselijke blunder in de Ulftse de-
fensie af te straffen. De wedstrijd leek beslist, maar de Ulftenaren 
scoorden opnieuw fortuinlijk.  Gelukkig bleef het 3-2 en werd de 
zwaar bevochten zege met gejuich begroet.

Eric van Zutphen wil graag 35 punten halen dat zijn er vier meer 
dan vorig seizoen.
Met nog twee wedstrijden moet dat mogelijk zijn. 

Hans Jansen

Damir Rovcanic ziet toe hoe de goed ingevallen Sjoerd Valk ingooit bij een stand van 3-2 op 30-4 jl. thuis tegen SDOUC en geeft zijn 
medespelers aanwijzingen hoe de overwinning over de streep te trekken. Dat lukte waarna er grote opluchting heerste op een zonnig 
terras en in het clubhuis.



 

SVo-dCS/obw Vrouwen 2



 

V.l.n.r. bovenste rij: Amaya Roumimper; Sterre Claassen; Imke Seising; 
Danitsja de Geus; Manon Hoksbergen; Birte ten Brinke; Merle ten Brinke
Middelste rij; Gerard Roumimper; Mandy Schipper; Nicol van Dulmen; 
Kim Fontein; Mandy Hoksbergen; Lianne Gerritsen; Frank Habraken.
Onderste rij: Gea Habraken; Ilse Scholten; Pernille Brandse-Lubbers; 
Fleur Vleghert; Silke Josephs; Marleen Slutter; Sanne Regtop. 
Ontbreekt op de foto;Mika van de Werken en Sanne van de Waterlaat

SVo-dCS/obw Vrouwen 2
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www.societeitdeliemers.nl
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Mail: info@societeitdeliemers.nl
Meer weten? 

‘Wij maken van een afscheid 
graag een mooie herinnering.’

Wilt u weten wat de talloze mogelijkheden zijn rondom een 
uitvaart, ook wanneer u niet of elders verzekerd bent?

Bel 026 203 17 60 voor een persoonlijk gesprek met
Lisette Derksen of Robin Dijker. Zij helpen u graag verder. De Wit
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jeuGdleidSter mo17 aan het woord
Naam? Jeanne Grandjean Perrenod Comtesse
Leeftijd? 30 jaar
Studie of beroep? Bewindvoerder en mentor
Binnenkort getrouwd met? Cis Van Olmen
Eventueel kinderen? Alleen op woensdagavond en zaterdag een meidenelftal ….
Andere hobby’s? Zwemmen, fietsen, imkeren    
Zelf ook gevoetbald? Ik voetbal nog bij de dames van S.D.Z.Z. 

Muziek? Alles met een gitaar, drumstel en zang en wat ik kan verstaan. 
Waarom coach/leider/trainer geworden? Om meiden de mogelijkheid te geven om 
te voetballen en het plezier in het spel te ervaren.     
Wat vind je van het coach-/leider-/trainerschap? Leuk en iedere week is weer een nieuwe 
positieve uitdaging hoe je de speelsters beter kan laten voetballen als team. 
Instelling van de jeugd? Ieder doet op zijn eigen manier allemaal haar best en zolang ze blijven 
werken voor elkaar, ben ik tevreden. 
Mening DCS Post? Leuk clubblad met een leuke redactie!    
Randgebeuren bij DCS? Officieel zijn we deel van de SVO DCS/OBW, maar DCS heeft een gezellig terras 
en ze doen hun best om de club levendig te houden.    

Vertel over jouw team? Samen met Erik, Dylano, Rinette en Jurgen trainen we de MO17 van de SVO. 
Het is een gezellig team, wat in het veld hard voor elkaar werkt en ook buiten het veld nooit vergeet om 
plezier met elkaar te maken. Ze willen allemaal voetballen en beter worden en ondanks de krappe selectie 
lukt het iedere week weer om een elftal op de been te brengen. Wij zijn trots op de meiden! Als het team zich 
zo blijft ontwikkelen, kan het volgend seizoen zowel binnen als buiten het veld weer een heel mooi seizoen 
worden.  
     
Wat wil je nog kwijt aan het eind? Ik wil de redactie van de DCS Post bedanken voor het in elkaar zetten 
van alweer een mooie editie van het clubblad en bedanken dat ze hun leden een plekje geven. 
Ook mochten er nog zusjes of vriendinnetjes zijn die graag willen voetballen, iedereen is welkom bij 
SVO DCS OBW en meetrainen mag altijd!   

danitSja de GeuS Vrouwen2 aan het woord
Naam: Danitsja de Geus 
Leeftijd: 29 jaar oud.
Studie of beroep: Ik ben Pedagogisch Medewerker op een kinderdagverblijf in Zevenaar.  
Vrijgezel / verliefd op / getrouwd: Inmiddels 11 jaar samen met Sjors.
Eventueel kinderen: Een zoontje Sepp van 1,5 jaar.    
Andere hobby’s? Gezellig een avondje met vrienden en vriendinnen op het terras of naar een wedstrijd van 
feyenoord toe gaan.    

Zelf ook gevoetbald: Naast dat ik leidster ben van Dames 2 en de MO13-2 voetbal ik zelf ook nog in het 
gezellige Dames 2.
Muziek? Top 40 en Nederlands talige muziek. 
Waarom coach/leider/trainer geworden? Omdat ik merkte dat er een te kort aan vrijwilligers is 
binnen de verenigingen en ik al hielp bij veel dingen, ben ik toen Mika gaan ondersteunen bij 
Dames 2. Om ook de jeugd te kunnen laten voetballen regel ik de leidende taken voor de MO13.
Wat vind je van het coach-/leider-/trainerschap ? Het blijft elke week weer een uitdaging en het 
vergt een hoop tijd en energie om het elke week weer rond te krijgen, maar gelukkig levert het een 
hoop positieve energie op waardoor ik het iedere week weer met veel plezier doe.
Instelling van de jeugd? Bij de SVO zijn we groeiende in de jeugd en proberen we vooral 
de jongste meiden te laten voetballen op hun eigen niveau. Door meerdere teams te 
kunnen maken in een bepaalde leeftijdscategorie kunnen we waar mogelijk kijken 
naar de kwaliteit van de niveaus. We hebben teams vanaf de MO11 en merken dat 
daar groei in zit. 
Randgebeuren bij DCS? Op, in en rondom het veld is het bij DCS prima geregeld. 
Ik moet wel eerlijk zeggen dat ik vind dat de kantine op zondag een stuk 
gezelliger kan zijn met zo hier en daar een gezellig feestje. 

Vertel over jouw team? Dames 2, een team waarin de leeftijden variëren van 18 
jaar tot 35 jaar, maar waarin iedereen wel altijd in is voor een lolletje hier en daar 
en een drankje of een gezellig feestje.
Wat wil je nog kwijt aan het eind? Dat een deel van dames 2 de kantine op 
donderdagavond niet kan verlaten zonder een teamschotel gegeten te hebben
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nieuwe reClamebordSponSoren
De sponsorcommissie is blij, dat het een aantal bedrijven aan zich heeft weten te binden als sponsor van een reclamebord langs 
het hoofdveld.

Zo is We Install Solar een bedrijf uit Beek dat zonnepanelen plaatst. De kenmerken van het bedrijf zijn panelen van prima kwaliteit, 
een bedrijf uit de regio, een goede service en korte levertijden.

En Peters Installatietechniek heeft niet alleen een fraaie nieuwe locatie op Zevenpoort in gebruik genomen, maar ook het bedrijf van 
onze sponsor Boerboom Loodgieters overgenomen. Daarom werden ook de bestaande borden van een nieuwe reclame-uiting voorzien.

En als laatste (tot nu toe) heeft Nick Lapré van Lapré Reclame uit Didam ons een fraai bord geleverd, dat een prima plekje heeft 
gekregen naast Hendriks Coffee en Proeflokaal Wittenburg.     

We danken We Install Solar, Peters Installatietechniek en Lapré Reclame voor het vertrouwen in DCS en wensen hen 
een goede respons.

Wilt u ook een plekje langs het hoofdveld bemachtigen of hebt u belangstelling (of kent u iemand die belangstelling heeft) voor een 
andere vorm van sponsoring mail dan naar sponsoring@svdcs.nl 
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Mogen in plaats van moeten 
 
Johan had al 40 jaar een geweldig mooie baan, 
hij had dan ook nog jaren door willen gaan. 
Maar z'n baas vond dat een jongere zijn werk wel kon doen, 
daarom ging Johan - tegen zijn zin - met vervroegd pensioen. 

Eenmaal thuis, weet Johan met de tijd geen raad, 
hij zit voor het raam, of slentert over de straat. 
Hij voelt zich eenzaam en verlaten, 
niemand heeft tijd om met hem te praten. 

Op een zekere dag ontmoet Johan zijn zwager Piet, 
Piet zegt: " jongen ik begrijp je niet." 
Voor mensen, zoals jij en ik die met pensioen zijn gegaan, 
wordt er in Zevenaar ontzettend veel gedaan. 

Er zijn allerlei recreatieve verenigingen voor senioren, 
waar mensen zoals jij en ik bij horen. 
Je kunt dansen, zingen, kaarten of deelnemen aan bingospel, 
ik doe allang mee en het bevalt me best wel. 

Naar vrijwilligers is overigens ook een grote vraag, 
bij verenigingen heeft men vrijwillige senioren graag. 
Maar ook in het verpleeghuis is het een grote wens, 
vrijwilligers te vinden, die dienstbaar zijn aan hun medemens. 
 

      Henk Uffing 
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uit de oude dooS
Na zijn laatste bezoek in december 2019  is het voor uw redacteur niet meer mogelijk zijn schoonfamilie te bezoeken.  
In DCS-post, 1997-98 nr.6 schreef hij zijn eerste stuk met  de  titel: 
Op Familiebezoek naar St. Petersburg, Rusland

Van zaterdag 15 november tot zondag 14 december van het afge-
lopen jaar ben ik op reis geweest. De bestemming was St. Peters-
burg, want daar wonen mijn schoonouders. Fred (Co-Coach van 
DCS 5) is er ook geweest, maar toen heette deze sad nog Lening-
rad. Sinds 1991 kom ik geregeld in deze bijzondere stad. Ik heb 
daar mijn vrouw Lena leren kennen. Afgelopen zomer zijn we in 
Zevenaar getrouwd. Het was de hoogste tijd voor een familiebe-
zoek. Bovendien waren mijn schoonouders allebei 70 jaar gewor-
den. Lena zou tevens haar 92-jarige grootvader in de Oekraine 
bezoeken Hij woont in Cherkasy, circa 200 km zuidwestelijk van 
Kiev. Met slechts een 30-dagen Visum voor Rusland op zak kon 
ik pas 11 dagen later dan Lena naar Rusland vliegen. We zijn wel 
samen teruggevlogen
Zaterdag 15 november was zo'n typische herfstdag. Vanwege de 
mist taxiede het KLM toestel om 11.30 uur (bijna een uur 
later dan de normale vertrektijd) naar de startbaan. Alvorens we 
erop konden moesten we nog vijf minuten wachten. Vanuit mijn 
raampje kon ik goed zien hoe onze voorgangers de baan opdraai-
den, hun motoren opstarten en langzaam opstegen "Wat een 
geweldige kracht hebben die vier straalmotoren onder de 
vleugels van zo'n kolossale Jumbo-jet toch, dacht ik bij mezelf
Het was nog donker toen ik om 07.15 uur uit Zevenaar vertrok en 
het was al donker toen ik om 16.30 uur plaatselijke tijd in 
St. Petersburg aankwam. Na een vlekkeloze landing op een verla-
ten vliegveld moest ik vrij lang wachten op de afhandeling door 
de douane Helaas is de bureaucratie na de democratische 
omwenteling van 1991 niet verminderd. Bijna twee uur te laat 
werd ik door mijn arme Lena dan eindelijk welkom gekust. 
Met haar neelje Ilusha en nichtje Olga reden we per auto naar 
ons tijdelijke appartement. Tijd om op verhaal te komen was er 
nauwelijks. De eerste visite was al gepland. Per metro gingen we 
door naar mijn schoonmoeder.
Een Russisch spreekwoord zegt: "Datgene wat je doet bij het be-
gin van het jaar, dat doe je ook bij het einde ervan. Deze spreuk 
was zeker ook op ons verblijf in Rusland van toepassing. Vanaf 
de eerste tot de laatste minuut stond deze in het teken van het 
afleggen van visites aan familie en vrienden. Hoe dit in het alge-
meen toegaat is anders dan bij ons in Nederland. Bij de Russen 
ontkomt men er niet aan om aan tafel te gaan. De procedure is als 
volgt: Na binnenkomst voorziet de gastheer of -vrouw zijn/haar 
gast(en) van slippers of pantoffels Vervolgens gaat het gezelschap 
aan tafel. Vooraf eet men van mooi opgemaakte saladeschotels. 
Hors d'oeuvre en rode bietensalade zijn populair. Witte [mous-
serende) wijn of champagne wordt daarbij meestal geschonken. 

De andere dranken zoals wodka, limonade en soms likeur staan 
op tafel te wachten op hun beurt. Alleen volle flessen mogen op 
tafel staan. Lege flessen worden onmiddellijk vervangen door 
volle (zolang voorradig) Ook de lege glazen worden steeds bij-
gevuld. Het hoofdgerecht bestaat doorgaans uit kip of vlees met 
gekookte aardappelen. Als dessert gebruikt men iets zoets zoals 
taart of chocolade. Snoepjes zijn eveneens zeer in trek In plaats 
van koffie drinkt de gemiddelde Rus liever thee. Aangezien de 
Russen meesters zijn in het kletsen worden er vele uren aan tafel 
doorgebracht Tijdens deze gezellige uurtjes heeft de gastheer of 
-vrouw jouw glas diverse malen bijgeschonken en jou van alle 
hapjes op de tafel laten proeven. 
Na elke visite voel ik mij dan ook licht in het hoofd en heb een 
opgeblazen gevoel in mijn maag.
Op 9 december was ik de hele dag te gast op het huldigingsfeest 
ter ere van mijn schoonvaders 70e verjaardag, georganiseerd 
door het visonderzoek-instituut, waarvan hij 28 jaar lang 
directeur is geweest. De ochtend was gereserveerd voor de 
dankbetuigingen en het overhandigen van cadeaus. Maar liefst 
40 hoogwaardigheden, collegae, promovendi etc. uit alle delen 
van Rusland voerden het woord. 's Middags ging iedereen aan 
(de bekende) tafel. Van drie tot zeven uur werd er aan één stuk 
door getoost. Staande werd de toost uitgesproken terwijl ieder-
een stil was. Dit lukte alleen in het begin.
(zie foto linksboven "Met de Russen aan tafel")
Naast de vele afgelegde visites (en het ontvangen ervan in ons 
appartement) is Lena naar haar grootvader geweest en hebben 
we een computer gekocht (en getest) voor haar vader. Lena is pas 
naar de Oekraïne vertrokken nadat we de computer gekocht 
hadden in één van St. Peterburgs vele computerwinkels. Net als 
bij ons in Nederland adverteren zij volop. Daaruit een keuze te 
maken is niet eenvoudig. Tijdens haar vijfdaagse trip naar de 
Oekraïne verbleef ik alleen in ons appartement aan de Leninski 
Prospekt (vele steden in Rusland hebben een hoofdweg genoemd 
naar Lenin) in St. Petersburg. Me vervelen deed ik niet. Er was 
genoeg software om op de pas gekochte Pentium 166 MMX-
machine uit te proberen. Nadat Lena teruggekeerd was gingen 
we met de computer terug naar de computershop om sommige 
onderdelen opnieuw te laten installeren. Daarna pas konden we 
hem naar haar vader brengen. Veel tijd om zijn nieuwe aanwinst 
uit te proberen had hij echter niet. Zijn 16-jarige kleinzoon 
Ilusha en een kennis met veel verstand van computers zullen 
hem hopelijk op weg helpen.
Hoewel het gedurende ons verblijf in Rusland nooit écht koud is 
geweest, was het dat wel op de dag van vertrek. De thermometer 
bleef steken op -16 graden Celsius. Aan het eind van het familie-
bezoek gekomen vlogen we zoals gezegd samen terug. 
We beschouwden deze trip tevens als een uitgestelde huwelijks-
reis. Het slot was zeer romantisch: Met zonsondergang 
westwaarts vliegen. Gelukkig was de drank aan boord gratis. 
Waarschijnlijk omdat we de wind in de rug hadden arriveerden 
we 15 minuten vóór schema op Schiphol. Door onze vrienden uit 
Haarlem werden we afgehaald. Zij kwamen tegelijk met ons in de 
aankomsthal aan en hoefden dus niet op ons te wachten. 
Na een overnachting in de hoofdstad van Noord-Holland stapten 
we de volgende dag op de trein naar Zevenaar. 
Onze ‘Honeymoon’ zat erop.

Karel van Swaaij
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uit de oude dooS, enCore
DCS-post, 1997-98 nr.6
Naast het artikel ‘Hakkuh en zaguh, een kritische blik op de voetballerij’ van Ruud Doevendans (1965) wiens laatste boek 
‘Klem’, een biografie van Jan van Beveren in maart jl. verscheen stond er ook het volgende verhaal in van Sjoerd Geurds.

www.vvdcs.club.tip.nl met andere woorden: 
Welkom op de homepage van DCS

We lazen het verleden jaar al in een DCS-Post: DCS staat op 
Internet. Prachtig, mooi en origineel, dacht ik bij mezelf, 
misschien gaan we daardoor wel beter voetballen. Wim Bless had 
mij in september ingefluisterd dat zijn zoon Koen in de vakantie 
ervoor had gezorgd dat DCS te ontvangen is op Internet. Ik had 
dat woord wel eens opgevangen en bij kennissen een en ander 
gezien. Aangezien ik van de oude stempel ben, ik lever de copy 
nog steeds handgeschreven op een A-4 bij George in, stond ik op 
een regenachtige zaterdag in januari met oren en ogen te 
klapperen, toen vader en zoon Bless een demonstratie gaven in 
‘Internetten, Surfen, Homepagen, Muizen en Windowen

Een logische vraag aan de heren is hoe het idee om de vv DCS 
op Internet te plaatsen is ontstaan.

Wim: "In de zomervakantie was Koen wat nutteloos aan het 
klooien met de computer en dat is zonde en kost nog geld ook. 
We zijn op het idee gekomen om een Homepage te gaan maken 
op Internet".

Koen "Je begint met een ontwerp voor die homepage, daar moet 
een logische opbouw inzitten. Tegelijk denk je wat het doel is van 
zo'n Homepage. Alle informane over o.a DCS, Sponsors en 
Senioren heb ik van mijn vader gekregen. Ik moest alles 
verwerken en tevens een Lay-out verzinnen Wij zijn nu tevreden 
over die Lay-out, maar blijven steeds veranderen c.q. verbeteren. 
Ik heb uren achter de computer gezeten en ik vond het leuk om 
te doen, want computeren is een hobby van mij".

Koen, de negentienjarige zoon van Wim, studeert
voor Tandarts in Nijmegen. Merkwaardig genoeg heeft hij nooit 
bij DCS gevoetbald. Vier seizoenen heeft Koen de kleuren van 
OBW verdedigd en nu speelt hij basketbal in Heren 3 van 
Basketiers. Toch heeft Koen zich in het verleden verdienstelijk 
gemaakt voor onze vereniging. Samen met zijn vader kantin-
ediensten gedraaid, sponsorbrieven rondgebracht en een aantal 
jaren het score-bord op zondagmiddagen bijgehouden. Indirect 
is Koen toch betrokken bij DCS de afgelopen 10 jaar.

Koen: "Het is leuk om zo'n Homepage te maken, maar je moet 
wel up-to-date blijven. Ik ken andere clubs die ook op Internet 
staan, maar die hebben hun info de laatste maanden niet aange-
past. Dat was onze bedoeling dus niet. Wekelijks wordt de pagina 
voorzien van actueel nieuws. Zoals je kunt zien op deze print dat 
Andries Ulderink de nieuwe trainer wordt van DCS. Mijn vader 
zorgt er voor dat de uitslagen wekelijks te vinden zijn. Dat was 
trouwens ook één van de voorwaarden van Pa: "actueel blijven, 
anders heeft het weinig effect"

Tijdens het gesprek blijft Koen spelen met zijn Muis en 
honderden beelden schieten voorbij. 
Opeens hoor ik een bekend woord: E-Mail.

Wim: "Even een E-mail versturen. Dat is een soort electronische 
postbus. Ik kan mij voorstellen dat over een tiental jaren de DCS-
Post niet meer gedrukt hoeft te worden. De Lay-out-man zet alle 
pagina's in de computer en de leden, die dan wel op Internet aan-
gesloten moeten zijn, kunnen de DCS-Post opvragen en op hun 
gemak gaan lezen. Geen papier en drukwerk meer. Nu al hebben 
wij een aantal vaste klanten voor een E-mail".

Koen probeert in een schema mij de werking van Internet uit 
te leggen:

"Je hebt een Centrale computer waar de nodige informatie in 
wordt gestopt. Door middel van een telefoonlijn kan iemand in 
Nepal, die op Internet is aangesloten, contact maken met mij via 
www.vvdcs.club.tip.nl, en zodoende de uitslagen opvragen van de 
elftallen. Internet is wereldwijd dus DCS is over de gehele wereld 
te ontvangen".

Na een uurtje wordt de computer uitgezet en verlang ik weer 
naar het vertrouwde A-4tje. Op dat moment was de Homepage al 
502x opgevraagd. Ik vind het een fantastische uitvinding en een 
prachtig initiatief van de heren Bless. Dit is nog maar het begin, 
begreep ik uit de geleerde woorden van de tandarts in spé. 
Voor de leden en familieleden van DCS over de hele wereld, 
aangesloten op Internet, opgelet, nog één keer:
www.vvdcs.club.tip.nl
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Goed in het zichtbaar maken van uw onderneming. Van het ontwerp tot aan
de ontwikkeling en de montage van uw reclame bent u bij ons aan het juiste adres.
Ook het periodieke onderhoud kunnen wij aanbieden. Kortom, u heeft alle
reclamezaken onder één dak. 

Maak kennis
met onze
ontwerpservice

Alles onder één dak!

Gedreven door
kennis, passie en
liefde voor het vak

Wij bieden ook
montage, service
en onderhoud

CD-Reclame
In- & Outdoor signing

Stichting Leergeld de Liemers laat alle kinderen meedoen!
Steeds meer gezinnen hebben moeite om de sportclub of muziekles van hun kinderen te betalen.  Ook schoolkosten als schoolreisje, 
ouderbijdrage, kamp of excursie, zijn voor veel gezinnen bijna niet op te brengen. De kosten hiervan kunnen wellicht gedeeltelijk of tot 
een bepaald maximum door Stichting Leergeld de Liemers worden vergoed. 
Zelfs een tweedehands fiets of een computer behoren tot de mogelijkheden. Neem eens een kijkje op www.leergelddeliemers.nl !

Nu meedoen is straks meetellen!
Stichting Leergeld de Liemers richt zich op ouders/verzorgers van schoolgaande kinderen in de leeftijd van 4 tot 18 jaar. 
Bent u woonachtig in de gemeente Zevenaar, Duiven, Westervoort of Montferland? 
Neem dan contact op door een e-mail te sturen naar: info@leergelddeliemers.nl of telefonisch contact via 0316-764000. 
Leergeld de Liemers is geopend op dinsdag, woensdag en donderdag van 10.00-13.00 uur. 
Gedurende de schoolvakanties zijn wij gesloten. 
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prijSVraaG lXXiX

DCS1 1985-1986 
Staand vlnr: Cor van Eijck (leider), Gerrit Hengeveld (trainer), Hans Zweers,  Wim Lafors, Harrie Fontein,  Marcel Willems, 
Johan Zeven, Peter Wolfhagen,  Van Deinsen,  Theo Riswick (grensrechter) Zittend: Fred Jansen, Marco Meeuwsen,  Bert Smalbraak,  
Fred Visser,  Henk Hermsen,  Paul Meijer, Henk Lindeman (sponsor)

Deze keer geen inzenders. 
Wilt u alsnog in het bezit komen van onze enige echte  DCS-shawl stuur dan de namen van onderstaand team vanDCS1 
uit 2010 met daarin Mark Voskamp als opvolger van leider Jan de Waal naar dcspost@svdcs.nl 

DCS1_Seizoen 2010-2011
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I.v.m. het stoppen van sommige bezorgers zijn we met spoed 
op zoek naar vrijwilligers die een wijk voor hun rekening 
willen nemen. De DCS-post wordt vier maal per seizoen 
bezorgd. Komend nummer vier valt begin juli op de mat. Van 
de elf bezorgers zijn er nu drie uitgevallen.
Om vertraging en overbelasting van de acht bezorgers te 
voorkomen is uw hulp dringend gewenst. 

Voor meer info: dcspost@svdcs.nl
Met vriendelijke groet,

Karel van Swaaij

bezorGerS GezoCht
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Parijs ligt in de de zon

Het toernooi ging van start met maar liefst 23 fanatieke en goed 
gemutste deelnemers, die werden verdeeld in 5 verschillende 
poules. De nummers 1 en 2 van de poules plaatsten zich direct voor 
de finaleronde. Er werd fel gestreden maar bovenal werd er enorm 
veel gelachen! Uiteindelijk hebben de volgende deelnemers zich 
geplaatst voor de begeerde finaleronde:
Poulewinnaars: Willem Meijer, Damir Rovcanin, Tom Möller, 
Mark Lammers, Jurgen Hamstra
Nummers 2: Nick Jeene, Sven Willems, Thomas den Otter, 
Jelle Smalbraak, Daan Bresser.
De finaleronde werd dus gespeeld met 10 spelers, die allen aan-
wezig waren op 19 januari! Geweldig, dank hiervoor! De spelers 
werden verdeeld over 2 poules van elk 5 spelers. Wederom zouden 
de nummers 1 en 2 doorgaan, ditmaal naar de halve eindstrijd!
Zo gezegd zo gedaan, Tom Möller nam het op tegen Daan Bresser 
en de andere halve finale ging tussen Jelle Smalbraak en Jurgen 
Hamstra. De verliezers van deze ronde namen het tegen elkaar 
op in de strijd op plek 3 en 4. De winnaars gingen uiteraard door 
naar de grote finale om plek 1 en 2. Beide partijen werden gespeeld 
van 501 naar 0 (dubbel uit) onder leiding van de zeer nauwkeurige 
scheidsrechter John Pelkman!
Uiteindelijk heeft dit geleid tot de volgende eindstand:
1 Jelle Smalbraak, 2 Tom Moller 3 Jurgen Hamstra 4 Daan Bresser
Wij feliciteren Jelle Smalbraak met het behaalde kampioenschap 
en zien jullie allen graag terug op het volgende darttoernooi!

Supportersvereniging D.C.S

Op de donderdagen 12 en 19 januari 2023 vond het jaarlijkse, 
door de Supportersvereniging georganiseerde, dartstoernooi 
plaats om te bepalen wie zich de nieuwe DCS dartskampioen 
2023 mag noemen. 

dartStoernooi

Winnaar Jelle Smalbraak

Op vrijdag 7 april was het weer tijd voor de jaarlijkse DCS 
quiz georganiseerd door de supportersvereniging. Met een 
totaal van 16 teams was de opkomst ongeveer gelijk aan de 
quiz van vorig jaar. Al met al was het een zeer geslaagde 
avond waar alle 16 teams aan het eind met een prijs naar huis 
gingen. Opvallende afwezige? ‘FC Gogme’.

De quiz begon met een welkomstwoord van de voorzitter van 
de supportersvereniging: Johan Sluis. Hij maakte ook bekend 
dat Harry Janssen na 5 jaar het stokje ging overdragen aan Merk 
Visser als nieuwe presentator. Harry kon hierdoor eindelijk zelf 
een keer mee doen met de quiz! De quiz was dit jaar opgezet door 
John Pelkman en Gerrit van Leeuwen. De vragen waren wederom 
erg boeiend en vernieuwend. Het blijft een kunst om elk jaar 
zo’n hele quiz in elkaar te draaien maar het is de heren toch weer 
gelukt.
De categorieën dit jaar waren verschillend ten opzichte van 2022. 

Dit jaar kwamen de volgende categorieën aan bod:
1. Zevenaar
2. Voetbal
3. Weetjes
4. Raadsels
5. Zomer 2022
6. Muziek
De categorie zomer 2022 was erg leuk bedacht door de bedenkers 
van de quiz. De zomer van 2022 kenmerkt zich door haar hoge 
temperaturen en daardoor gingen de 15 vragen van deze categorie 
allemaal over ijs. Een onderwerp waar we allemaal wel van 
smullen.

Toch blijft er altijd één vraag het meeste bij. Dit jaar was dat een 
vraag die bij de ‘raadsels’ hoorde. De vraag leek in eerste instantie 
niet lastig maar toch had maar één team het goede antwoord. 
Wellicht dat de lezer het goede antwoord wel weet? De vraag was:

(het antwoord vindt u onderaan de pagina):
De einduitslag van de quiz van dit jaar was
Nummer 1: ‘’Zeggen we niet’’
Nummer 2: ‘’FC Bumper’’
Nummer 3: ‘’Fitness Ladies’’
Poedelprijs: ‘’Van Megen sport en bewegen’’

quiz 2023
Op vrijdag 7 april was het weer tijd voor de jaarlijkse DCS quiz georganiseerd door de 
supportersvereniging. Met een totaal van 16 teams was de opkomst ongeveer gelijk aan de quiz van vorig 
jaar. Al met al was het een zeer geslaagde avond waar alle 16 teams aan het eind met een prijs naar huis 
gingen. Opvallende afwezige? ‘FC Gogme’. 

De quiz begon met een welkomstwoord van de voorzitter van de supportersvereniging: Johan Sluis. Hij 
maakte ook bekend dat Harry Janssen na 5 jaar het stokje ging overdragen aan Merk Visser als nieuwe 
presentator. Harry kon hierdoor eindelijk zelf een keer mee doen met de quiz! De quiz was dit jaar 
opgezet door John Pelkman en Gerrit van Leeuwen. De vragen waren wederom erg boeiend en 
vernieuwend. Het blijft een kunst om elk jaar zo’n hele quiz in elkaar te draaien maar het is de heren toch 
weer gelukt. 

De categorieën dit jaar waren verschillend ten opzichte van 2022. Dit jaar kwamen de volgende 
categorieën aan bod: 

1. Zevenaar 
2. Voetbal 
3. Weetjes 
4. Raadsels 
5. Zomer 2022 
6. Muziek 

De categorie zomer 2022 was erg leuk bedacht door de bedenkers van de quiz. De zomer van 2022 
kenmerkt zich door haar hoge temperaturen en daardoor gingen de 15 vragen van deze categorie 
allemaal over ijs. Een onderwerp waar we allemaal wel van smullen. 

Toch blijft er altijd één vraag het meeste bij. Dit jaar was dat een vraag die bij de ‘raadsels’ hoorde. De 
vraag leek in eerste instantie niet lastig maar toch had maar één team het goede antwoord. Wellicht dat 
de lezer het goede antwoord wel weet? De vraag was: 

Wat staat er in de rechter driehoek? 

 

 

 

 

 

 

(het antwoord vindt u onderaan de pagina): 

De einduitslag van de quiz van dit jaar was: 

Nummer 1: ‘’Zeggen we niet’’ 
Nummer 2: ‘’FC Bumper’’ 
Nummer 3: ‘’Fitness Ladies’’ 

Parijs ligt in de de zon 

 

Wat staat er in de 
rechter driehoek
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a c c o u n t a n t s
a d v i s e u r s

Oude Doesburgseweg 9

NL-6901 HG Zevenaar

Telefoon: 088-7362222

E-mail: info@rena-accountants.nl

www.rena-accountants.nl

Mercurion 26C
6903PZ 
Zevenaar
088.-7362222

Ja, deze bon 
geeft veel 
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Pannerdenseweg 8 A • 0316-333538 • www.groenrĳ k.nl
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G-Speler joey klein aan het woord 

Naam: Joey Klein
Leeftijd:  26 jaar 
Geboorteplaats: ik woon en  ben geboren in Zevenaar 
Tot mijn zevende als jongste opgegroeid met mijn broer en een zus. 

Basisschool: vanaf mijn zevende kwam ik in een  gezinsvervangend huis in Didam 
en ging daar naar school.
Beroepsopleiding: ik heb alleen op het voorgezet onderwijs gezeten.
Eventueel partner:  momenteel ben ik vrijgezel

Wanneer ben je met voetballen begonnen ? Toen ik zeven jaar oud was
Bij welke vereniging?  Bij DZC, daarna bij SDOUC
Hoe ben je bij DCS lid geworden? Ik ben twee jaar geleden in contact gekomen 
met Werner Takke

Welke andere sporten heb je beoefend? Zwemmen 
Wie is jouw favoriete speler? Kylian Mbappé 
Wat is jouw favoriete club? AJAX

Wat is jouw favoriete muziek? Metallica
Wat is jouw favoriete eten? Pastagerechten 
Wat is jouw favoriete game? City Skylines en Battelfield 2042

Wat is jouw favoriete uitgaansgelegenheid? Met Vrienden Chillen 
Wat zijn jouw voetbalkwaliteiten? Ik probeer samen te spelen met andere 
teamgenoten 
Wat zijn jouw verbeterpunten? ik wil proberen om mijn kritiek op te vangen 

In welke teams heb je gespeeld? SDOUC en Spindo 
Waarom ben je in het G-team gaan spelen? Vanwege hartklachten kan ik het voetballen 
niet zo lang volhouden 
Welke nevenactiviteiten, reisjes e.d. vond je leuk? DCS KNVB toernooi op Papendal

Welke nevenactiviteiten zou DCS nog moeten organiseren? KNVB toernooi
Hoe volg je het nieuws binnen DCS (website, DCS-post, krant)? DCS post 
Wie waren jouw trainers en leiders bij DCS? Werner Takke en Wim Pelgrom

Wat heb je vooral geleerd van hen? Meer op mezelf letten en minder op de tegenstander 
Op welke positie speel je in het veld? Rechtsbuiten 
Heb je nog ambities op sportief vlak (trainer, scheidsrechter etc.) ?  
Ik wil later trainer worden

Welke ambities heb je op maatschappelijk gebied (carrière, vrijwilligerswerk)?
Lekker doorgaan op de zorgboerderij in Hengelo Gld. en wat meer vrijwilligerswerk
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#HARTVOORMIJNCLUB 

Door de situatie rondom het Coronavirus is DCS lange tijd noodgedwongen 
op non-actief geweest en heeft daardoor inkomsten misgelopen.  
Om DCS een hart onder de riem te steken heeft Jumbo Jan Heemskerk de 
actie #HARTVOORMIJNCLUB in het leven geroepen.  
Via de website https://hartvoormijnclub.nl/ bestel en betaal je het DCS-shirt. 
Met dit shirt steun jij je club DCS. Jouw minimale donatie voor dit shirt is 
slechts 5 euro. Meer doneren mag natuurlijk altijd. Jouw gehele donatie komt 
ten goede aan DCS. 
Na betaling ontvang je van ons een voucher, waarmee jij jouw shirt kunt 
ophalen aan de servicebalie van Jumbo Jan Heemskerk, locatie Kamspingel 
Jumbo Jan Heemskerk hoopt door deze actie zijn steentje bij te kunnen 
dragen aan het verenigingsleven DCS in Zevenaar. 

Jij een shirt, DCS het geld. Een win-win dus! 
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roel ten Voerde jo17-1  aan het woord

Leeftijd:16
Geboorteplaats: Zevenaar
Basisschool: de Bem
Middelbare school: Candea College

Eventueel partner: Ik heb al een jaar een vriendin
Wanneer ben je met voetballen begonnen ? Toen ik 8 was
Bij welke vereniging? Ik ben meteen begonnen bij DCS

Hoe ben je bij DCS gekomen? Mijn broer voetbalde er al en ik had veel vrienden die al bij DCS voetbalden
Welke andere sporten heb je beoefend? Ik heb vroeger op judo gezeten en natuurlijk zwemmen. 
Hobby's: Ik luister zelf veel naar muziek, voor de rest ben ik vaak met vrienden en ga ik tegenwoordig regelmatig uit.

Wat vind je aantrekkelijk aan voetbal? Ik denk dat omdat je het met vrienden doet, er een competitief 
element in zit en er altijd ruimte is voor verbetering dat het aantrekkelijk is.
Wie is jouw favoriete speler? Lionel Messi natuurlijk
Wat is jouw favoriete club? Gaat op dit moment tussen Barcelona en Manchester City
Wat is jouw favoriete muziek? Rap/jaren 90 rock 
Wat is jouw favoriete eten? Een waterfiets komt er wel in 
Wat is jouw favoriete game? Ik denk Rocket League

Wat zijn jouw voetbalkwaliteiten? Ik heb goed inzicht en ben positionerend goed
Wat zijn jouw verbeterpunten? Technisch kan bij mij wel wat beter, mijn aanvallende 1 op 1 
momenten ook.
In welke teams heb je gespeeld? Ik ben begonnen in hoe dat toen heette de F2, dat zou nu 
de jo9-2 zijn. Toen ben ik naar de E5 gegaan en daarna naar de E2. Hierna ging ik wat 
hoger voetballen en ging ik naar de jo12-1 en de jo13-1. Toen ging ik meteen een team 
omhoog naar de jo15-1 maar hier raakte ik jammer genoeg geblesseerd voor anderhalf 
jaar. Ik kwam terug met trainen in de laatste maand van de jo15-1 en ging toen naar de 
jo17-2 voor een jaartje.

In welke team speel je nu? Nu zit ik in de jo17-1 en ik hoop dat ik volgend jaar in de 
jo19-2 kom.
Welke nevenactiviteiten, reisjes e.d. vond je leuk? Ik ben 2 keer met mijn team naar een 
toernooi in Lommel(België) geweest en dit was beide keren extreem leuk.
Welke nevenactiviteiten zou DCS nog moeten organiseren? Het zou misschien leuk zijn als 
DCS een keer een Concordia Wehl achtig toernooi organiseert.

Hoe volg je het nieuws binnen DCS (website, sociale media, DCS-post, krant)? Ik volg 
meerdere DCS accounts op instagram en ik lees af en toe de DCS post.
Wie waren jouw trainers en leiders bij DCS? In de beginnende jaren had ik Rudy Kruijs, 
Daniel Keurntjes en Wilbert Lammers. Toen ik naar de jo12-1 ging had ik Paul van Eck, 
in de jo13-1 Tom Berends en Nick Jeenen. In de jo15-1 had ik Bertyl van Wissenburg en 
Dennis Goudart. Bij dat meetrainen had ik Jeff Lammers en in de jo17-2 had ik Marco 
Heezen en Ronald Smalbraak. Nu heb ik Mickel Uffing als trainer
Wat heb je vooral geleerd van hen? In de beginnende jaren heb ik natuurlijk met name 
de basis geleerd van het voetballen, in de selectie elftallen heb ik vooral geleerd om snel te 
spelen en door te bewegen aan de bal. Sinds mijn langdurige blessure heb ik met name geleerd 
hoe en wanneer het spel te verleggen door de bal te openen en het op het goede moment in de 
bal komen.

Op welke positie speel je in het veld? Ik sta op dit moment op 10 maar eigenlijk sta ik dit jaar 
in de spits of ergens op het middenveld. 
Heb je nog ambities op sportief vlak (trainer, scheidsrechter etc.) ? Ik ben nu met name bezig 
met gewoon lekker voetballen, wat hierna komt ben ik nog helemaal niet meer bezig.
Welke ambities heb je op maatschappelijk gebied (carrière, vrijwilligerswerk)? 
Ik wil zeker als vrijwilliger bij een club deel zijn in de toekomst. 
Wordt nog wel even kijken of dit DCS zou zijn.
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OPENINGSTIJDEN
Maandag van 15.30 - 21.00 uur

Dinsdag gesloten behalve met feestdagen
Woensdag en donderdag van 15.00 - 21.30 uur

Vrijdag en zaterdag 15.30 - 22.00 uur
Zondag en feestdagen van 12.00 -22.00 uur

SCHILDERSPOORT 6
6901 DR ZEVENAAR

(bij de rotonde)
TEL. 0316-527686

CHINEES-INDISCH RESTAURANT

‘‘ KWONG CHOW’’

OPENINGSTIJDEN
Maandag van 15.30 - 21.00 uur

Dinsdag gesloten behalve met feestdagen
Woensdag en donderdag van 15.00 - 21.30 uur

Vrijdag en zaterdag 15.00 - 22.00 uur
Zondag en feestdagen van 12.00 -22.00 uur

SCHILDERSPOORT 6
6901 DR ZEVENAAR

(bij de rotonde)
TEL. 0316-527686

CHINEES-INDISCH RESTAURANT

OPENINGSTIJDEN
Maandag van 16.00 - 21.00 uur

Dinsdag gesloten behalve met feestdagen
Woensdag t/m zaterdag van 16.00 - 21.00 uur

Zondag en feestdagen van 12.00 -21.30 uur

SCHILDERSPOORT 6
6901 DR ZEVENAAR

(bij de rotonde)
TEL. 0316-527686

CHINEES-INDISCH RESTAURANT
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waarden en normen binnen dCS 
en het naleven van gedragsregels!

We kennen het allemaal, we zeggen het allemaal, we willen het allemaal, het opvoeden van onze kinderen met de goede waarden 
en normen. We kennen ook allemaal onze ergernissen wanneer gedrag afwijkt van deze waarden en normen. Iedereen heeft wel 
voorbeelden van gedrag wat volgens jouzelf niet normaal is, wat irritatie opwekt of tot zorgen aanzet.

We kennen het allemaal, we zeggen het allemaal, we willen het al-
lemaal, het opvoeden van onze kinderen met de goede waarden 
en normen. We kennen ook allemaal onze ergernissen wanneer 
gedrag afwijkt van deze waarden en normen. Iedereen heeft wel 
voorbeelden van gedrag wat volgens jouzelf niet normaal is, wat 
irritatie opwekt of tot zorgen aanzet.

Wat deze waarden en normen zijn, is helaas minder gedefinieerd.
Zo ook binnen de voetbalvereniging DCS. Ook hier hebben we te 
maken met veel verschillende individuen, veel verschillende belan-
gen en daarmee verschillende waarden en normen. Het stroomlij-
nen hiervan is soms een hele opgave. 
Het bestuur van DCS heeft hiervoor spel- en gedragsregels opge-
steld, waarmee we samen willen zorgen voor een veilige en 
plezierige omgeving voor alle leden en bezoekers van de club.
De Waarden en Normen commissie heeft als taak zich hiermee 
bezig te houden en richt zich primair op het welbevinden van alle 
leden en vrijwilligers van onze vereniging; iedereen moet met 
plezier naar ons sportpark kunnen komen en kunnen genieten van 
de activiteiten aldaar. De Waarden en Normen commissie is onder-
bezet en bestaat momenteel nog maar uit 1 persoon, Joris Nijhof.

De commissie bewaakt de vastgestelde waarden en normen en 
gedragsregels van het bestuur door hier actief over te spreken en te 
zorgen dat het een actueel agendapunt blijft. Hiertoe worden onder 
andere actualiteiten en adviezen van de KNVB gebruikt. 
Secundair heeft de commissie de taak om gevraagd en ongevraagd 
advies te geven aan het bestuur over afwijkingen op de opgestelde 
spel- en gedragsregels. 

Het doel van de commissie is het bijdragen aan de ontwikkeling 
van DCS tot de mooie vereniging, waar iedereen zich veilig voelt 
en bij wil horen.

De commissie bestaat momenteel nog maar uit (slechts) 1 persoon 
en is daarmee onderbezet om tot volle potentie te komen. 
Het bestuur roept dan ook leden, ouders of vrijwilligers op zich 
aan te melden als commissielid. Heeft u interesse en wilt u meer 
informatie, dan kunt u uw interesse kenbaar maken bij het Bestuur 
(voorzitter@svdcs.nl) 

Bestuur sv DCS

dCS Spelinstuif 
 

     

                                                           

  www.svdcs.nl 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kom om Zaterdag 1 juli 2023 
09.30 uur naar de DCS kantine! 

Neem je vriendinnetjes en vriendjes mee! 

DCS Spelinstuif 
Zaterdag 1 juli 2023 

 
HET voetbalfeest van Zevenaar voor  
alle 4-10 jarige jongens en meisjes. 

De Spelinstuif begint om 10.00 uur en  
eindigt rond 12.00 uur. 

 
Vooraf aanmelden via email: 

spelinstuif@svdcs.nl 

 
HET voetbalfeest van Zevenaar voor  
alle 4-10 jarige jongens en meisjes. 
De Spelinstuif begint om 10.00 uur en  
eindigt rond 12.00 uur. 
 
Vooraf aanmelden via email:  
spelinstuif@svdcs.nl

Kom zaterdag 1 juli 2023  
om 09.30 uur naar de DCS kantine! 
Neem je vriendinnetjes en vriendjes mee!

zaterdag 
1 juli 2023
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De Griethse Poort
ETEN FEESTEN BOWLEN

Oude Doesburgseweg 24 - 6901 HK Zevenaar       0316 - 523 318

info@degriethsepoort.nl          www.degriethsepoort.nl 

En beleef de 
modernstebowlingsensatie

bij ons!

Gezellig
eten

Onbezorgd
feesten

Meer informatie over alle mogelijkheden en arrangementen? 
Kijk snel op onze site of bel het gezelligste nummer van de Liemers: 

K K

K K
Kapsalon
Kole Grietsestraat 29

6901 GR   Zevenaar

 

T 0316 524422
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Adres? De Gasperistraat 27 in Zevenaar
Leeftijd? 11 jaar
Broer(s) en/of zus(sen)? Ja, Cas en Lieke
School/klas/groep? 8B
Naar welke school ga jij? Lindenhage

Leukste en saaiste vakken? Leukste: Gym, 
Saaiste: Taal
Wat wil je later worden? Profvoetballer
Hobby’s? Voetballen, gamen en buitenspelen
Welke muziek is favoriet? 
Ik vind heel veel muziek leuk

in het SpotliCht tom janSSen Van de jo12-1

Van links naar rechts:.Jent Cornelissen,Julius Meijer,Nout van Rossem,Emir Çelik,
Thomas van Santen,Jim van Beersum,JacePash,Finn Duran Gieling

De  JO8-2 heeft van sponsor Kader Çelik prachtige trainingspakken mogen ontvangen. 
Haar bedrijf draagt de naam: KC Advocatuur & Letselschade. 
Dat de JO8-2 daar blij mee is kun je aan hun gezichten aflezen zie foto boven

Hoe lang voetbal je al bij DCS? 7,5 jaar
Wat is zo leuk aan voetballen? Eigenlijk alles!
Wat is jouw favoriete voetbalclub? Feyenoord
Wie is je favoriete voetballer? 
Ronaldo

Wat moet DCS nog meer organiseren? 
Een DCS toernooi
Wat vind je van de DCS Post? Leuk
Wat vind je van jouw team? Ik vind het een 
leuk team en gezellig
Wil je nog iets kwijt aan het eind? 
Nee, eigenlijk niet

nieuwe traininGSpakken Voor jo8-2



 

 

 

 

 

 

 

 
De Supportersvereniging DCS 

zoekt een nieuwe 
Secretaris 
 

De doelstelling van de Supportersvereniging is het financieel en moreel steunen van s.v. DCS.  

De belangrijkste bronnen van inkomsten van de Supportersvereniging zijn het inzamelen van oud-
papier, de contributiegelden en de loterij aan de hoofdpoort bij thuiswedstrijden van het eerste elftal 
van s.v. DCS. Door deze inkomsten is de vereniging in staat om de diverse geledingen binnen s.v. DCS 
de nodige financiële steun te bieden.  
Behalve de financiële steun organiseert de Supportersvereniging ook de nodige activiteiten voor haar 
leden en voor de leden en vrijwilligers van s.v. DCS. Een aantal van deze activiteiten zijn, de klaverjas 
-en jokeravonden, de kerstbingo, het dartstoernooi en de quizavond.  
 
Wij zijn dus op zoek naar een vrijwilliger die het leuk vindt om te helpen met de organisatie van de 
eerdergenoemde activiteiten en om daarnaast het secretariaat op zich te nemen. 

Kandidaten moeten overweg kunnen met de computer en daarbij zijn enige kennis van de software 
pakketten Word en Excel een vereiste. 

Uiteraard wordt nieuwe secretaris door de huidige bestuurders uitvoerig begeleid en ingewerkt 
alvorens de huidige secretaris zich terugtrekt. 

Belangstellenden kunnen contact opnemen met onze huidige secretaris, de heer Bart Vink, 
telefoonnummer 527933 of een mailbericht zenden naar: supporters@svdcs.nl 
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De Supportersvereniging DCS 

zoekt een nieuwe 
Secretaris 
 

De doelstelling van de Supportersvereniging is het financieel en moreel steunen van s.v. DCS.  

De belangrijkste bronnen van inkomsten van de Supportersvereniging zijn het inzamelen van oud-
papier, de contributiegelden en de loterij aan de hoofdpoort bij thuiswedstrijden van het eerste elftal 
van s.v. DCS. Door deze inkomsten is de vereniging in staat om de diverse geledingen binnen s.v. DCS 
de nodige financiële steun te bieden.  
Behalve de financiële steun organiseert de Supportersvereniging ook de nodige activiteiten voor haar 
leden en voor de leden en vrijwilligers van s.v. DCS. Een aantal van deze activiteiten zijn, de klaverjas 
-en jokeravonden, de kerstbingo, het dartstoernooi en de quizavond.  
 
Wij zijn dus op zoek naar een vrijwilliger die het leuk vindt om te helpen met de organisatie van de 
eerdergenoemde activiteiten en om daarnaast het secretariaat op zich te nemen. 

Kandidaten moeten overweg kunnen met de computer en daarbij zijn enige kennis van de software 
pakketten Word en Excel een vereiste. 

Uiteraard wordt nieuwe secretaris door de huidige bestuurders uitvoerig begeleid en ingewerkt 
alvorens de huidige secretaris zich terugtrekt. 

Belangstellenden kunnen contact opnemen met onze huidige secretaris, de heer Bart Vink, 
telefoonnummer 527933 of een mailbericht zenden naar: supporters@svdcs.nl 
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STEMFORMULIER: 

 

DE SUPPORTERSVERNIGING ORGANISEERT: 

 

 

SPELER VAN HET JAAR 2022/2023 DCS1 

 

HIERBIJ KUNNEN ALLE LEDEN EN SUPPORTERS VAN 
DCS VAN 18 JAAR EN OUDER STEMMEN OP DE SPELER 
VAN HET JAAR VAN DCS 1 

 

 

 

NAAM SPELER DCS 1:  

 

……………………………………………………………………………… 

 

 

SPELER VAN HET JAAR ZAL BEKEND WORDEN 
GEMAAKT OP  

ZATERDAG 3 JUNI , BEGIN 0M 20.00 UUR CLUBHUIS 
DCS HENGELDER 
 

DE SUPPORTERVERENIGING KONDIGT HET VOLGENDE AAN: 

 

VANAF HEDEN KAN ELKE SUPPORTER VAN DCS VAN 18 JAAR EN 
OUDER, DE SPELER VAN HET SEIZOEN 2022/2023 KIEZEN. 

DE BEKENDEMAKING ZAL PLAATSVINDEN OP ZATERDAG 3 
JUNI 2023. 

U STEM KUNT U UITBRENGEN, DOOR DEZE TE STUREN NAAR 
HET E-MAIL ADRES VAN DE SUPPORTERVERENIGING: 

SUPPORTERS@SVDCS.NL OF 

DOOR HET FORMULIER DIE IN DE KANTINE LIGT, IN TE 
VULLEN EN IN DE BRIEVENBUS, IN DE KANTINE DEPONEREN. 

DE SUPPORTERVERENIGING HOOPT OP EEN GROTE 
DEELNAME,ZODAT DIT IN DE TOEKOMST EEN TERUGKEREND 
EVENEMENT WORDT. 

BRENG UW STEM UIT EN WIJ ZIEN U GRAAG OP ZATERDAG 3 
JUNI BIJ DE BEKENDMAKING VAN DE SPELER VAN HET 
SEIZOEN. 

 

in het SpotliCht lieke kool mo17

nieuwS SupporterSVereniGinG dCS

Adres: Arnhemseweg.
Leeftijd: 16 jaar.
Broer(s) en/of zus(sen): Ik heb een broer, hij is 20 jaar.

Welke school: Liemers college Heerenmäten.
School/klas/groep: 4e klas VWO.
Leukste vakken: scheikunde en gym.

Saaiste vakken: levensbeschouwing en Nederlands.
Wat wil je later worden: Nog geen idee, maar ik heb nog 2 jaar om daar over na te denken.
Hobby’s: voetballen, muziek spelen en afspreken met vrienden.

Welk muziek is favoriet: popmuziek.
Hoelang voetbal je al bij DCS: Bijna 5 jaar.
Wat is zo leuk aan voetballen: Het teamverband en je kan je energie kwijt. 

Wat is jouw favoriete voetbalclub: Feyenoord.
Wie is je favoriete voetballer: Benzema. 
Wat moet DCS nog meer organiseren: Ik vind dat DCS al genoeg organiseert. 

Wat vind je van de DCS post: fijn dat je op de hoogte wordt gehouden.
Wat vind je van jouw team: leuk en gezellig team. 
De sfeer is altijd goed. Jammer dat we niet altijd met een compleet elftal kunnen spelen, 
omdat we te weinig speelsters hebben.
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  Promotieartikelen 

                                         Supportersvereniging DCS  
 

Promotieartikelen zijn te bestellen: 
1. via de website van DCS onder Supportersvereniging/Promotieartikelen; 
2. door het invullen van de bestellijst, die in het clubhuis naast de vitrinekast ligt; 
3. door een mailtje te sturen naar supporters@svdcs.nl  

           
 

  

 

 

 

 

    Cap € 15,--                                   Jubileumpen € 1,50              Paraplu € 10,-      

                                                              

 

 

                                     

 

 

 

“Appie”, sleutel-    “Appie” T-shirt € 15,=             “Appie” sweater € 25,- Banner € 5,- 

hanger € 1,50                                                   

 

 

 

 

  

                                       

   Set, 3 Bierglazen € 5,-                         Sjaal € 10,-                                 DCS-ster € 0,50         
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De Supportersvereniging DCS werd opgericht op 23 oktober 1978.  
De doelstelling van de Supportersvereniging is het financieel en moreel steunen van 
de sportvereniging DCS.  
  
De belangrijkste inkomstenbronnen van de Supportersvereniging zijn het inzamelen  
van oud papier, de contributiegelden en de loterij aan de poort bij thuiswedstrijden 
van het 1e elftal van DCS. 
 
Door deze inkomstenbronnen is de Supportersvereniging in staat om de diverse  
geledingen binnen DCS de nodige financiële steun te geven.  
 
Behalve de financiële steun aan de sportvereniging DCS organiseert de  
Supportersvereniging ook de nodige activiteiten voor de leden van de Sport-  
en Supportersvereniging DCS. Een aantal van deze activiteiten zijn:  
Klaverjas- en jokeravonden, de Kerstbingo, de Quizavond  en het  
Dartstoernooi.  

 
 

Word lid van de Supportersvereniging D.C.S.! 
Om lid te worden van de Supportersvereniging betaalt u min. € 10, - per jaar. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
U kunt zich als nieuw lid  aanmelden door het invullen van het aanmeldingsformulier. 
Deze vind je op de website van DCS onder Supportersvereniging/Aanmelding als lid. 
Dit formulier uitprinten, invullen en ondertekenen en deponeren in het ladenkastje in 
de lade van de Supportersvereniging in het Wedstrijdsecretariaat (oude bestuurs-
kamer). Of afgeven aan een van de bestuursleden. Ook kunt u een mailberichtje 
sturen naar supporters@svdcs.nl. Er zal dan zo spoedig mogelijk contact met u 
worden opgenomen. 
 

 



◄

◄◄

◄

◄

ACHTERK®ANT

◄

◄

Periodico El Mundo citeert boven de naam van de krant een 
uitspraak van Johan Cruijff n.a.v. het omkoopschandaal bij 
Barcelona. Een spaanse medespeler bij de ZTC komende uit 
Sevilla zegt hierover:”Espana hay mucha corrupcion, tambien en 
el futbol” (in Spanje is veel corruptie ook in het voetbal)

Als officiële openingshandeling van het 
heringerichte Raadhuisplein op 3-5 jl. geeft de 
kinderburgemeester een seintje aan de man 
in de put om op de knop te drukken die de 
fonteinen laat spuiten

Kinderburgemeester: Catoo Berns en 
wethouder Toon Albers bij de opening van 
het heringerichte Raadhuisplein

Stopten voor de komst van de A12 in 1962 nog veel 
Duitsers   die van de Keukenhof terugkeerden op het 
Raadhuisplein om nog goedkoop chocolade en koffie te 
kopen,. Dit jaar zijn er al  bollenvelden  tussen Zevenaar 
en Duiven  te vinden. 

Op Koningsnacht had de Retteketet feestband de 
primeur om op het heringerichte Raadhuisplein op te 
treden. Volgens leadzanger/presentator Han Gasseling 
was dat ook voor het eerst met nachtvorst.

In de vroege ochtend waren de meeste plekken op de Koningsmarkt al ingenomen. 
Vader Jeroen die pas om 02.00 u naar bed was gegaan kon na vier uur nachtrust 
nog net een plekje vinden bij Zeeman. De dagopbrengst van zijn dochter was met 75 
euro de moeite waard en had hij op die zonnige dag  geheel besteed. Per saldo was hij 
content dat hij de rest van zijn rommel kon laten staan voor de kraakwagen en dus niet 
naar het nieuwe aanbiedcentrum op Groot Holthuizen hoefde te gaan.

Vanaf medio september 2022 is de herinrichting van het Raadhuisplein 
begonnen. Fase 1 was  op  1  december jl. voltooid en het monument de vier 
tamboers vier meter verplaatst. In 1969 diende het monument voor redacteur 
Karel nog als klimrek. In fase drie was  daarom voor de jeugd naast het beeld 
een waterspeelplek gerealiseerd. In het rooster waar het fonteinwater in spoelt 
is de tekst te lezen: “Stadscentrum Zevenaar voor de nacht van 3 april 1945. 
Op het kruispunt Arnhemseweg Grietsestraat bracht de Duitse bezetter een 
vat Dynamiet en vijf bommen tot ontploffing. De gestippelde panden werden 
geheel verwoest waardoor het huidige Raadhuisplein ontstond
Huize de Hoek foto hier boven de tekst behoorde daartoe.



Fitness, groepslessen en racketsport

Kom sporten bij 
dé sportschool van 
Zevenaar en omstreken!

GEZONDHEIDSCENTRUM ZEVENAAR

t: 0316-331782
www.bentsports.nl



NATUURLIJK

KLEURRIJK
DRUKWERK

Telefoon (0316) 52 43 75

www.antop.nl

antop

Schievestra
at 37, 6901 GH Zevenaar

O F F S E T -  &  D I G
I TA A L D R U K K E R I J


